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TO THE CLERK OF THE ABOVE-ENTITLED COURT AND TO THE DISTRICT
ATTORNEY OF THE COUNTY OF SANTA BARBARA, TOM SNEDDON, AND DEPUTY

! DISTRICT ATTORNEYS GERAID FRANKLIN, RON ZONEN AND GORDON

AUCHINCLOSS:

Please take natice that Mr. Michael Jackson will hereby does, and will move on June 25Y,
2004, at 8:30 a.m., or as sacn thereafter as counsel may be heard, in Department 2 of the above-
entitled court, for un order: (1) suppressing the matcrials seized from defense investigator Bradley
Miller's office; (2) directing that those items be returned to Mr. Jackson’s present attorneys; and (3)
for such other relief as the Court may deem just and proper.

This modon is based on the grounds that: (1) the District Attorney invaded the defense camp
in violation of Mr. Jackson's rights to counscl, duc process, a fair wial and right agsinst self-
incrimination guarantecd by the Fifth, Sixth and Fourtcenth Amendments to the United States
Constitution 2ad Article T, Sections 1,7, 15 und 16 of the California Constitution; (2) Mr. Jackson's
rights sgainst unreasonable search and scizure, and a resSonable expectation of privacy, as
guaranteed by the Fourth. Fifth, and Fourteenth Amendments to the United States Constitution,
Article 1, Sections 1, 10, and 13 of the California Constitution, were violated by the illegal search;
and (3) that the secarch amounted to an overbroad, general search, in violaton aof the Fourth
Amendument to the United States Constitution, Article 1, Section 13 of thc. California Constitution,
and California Penal Code Sections 1525, 1529 and 1538.5.

Mr. Jackson submits this motion now, based on the Court’s order that he file his motion
regarding the search of Mr. Miller’s office and the seizure of privileged materials therein for heuring
on June 25, 2004 and that additional motiong to suppress would be heard in Abgust, 2004,

Mr. Jackson files this motion without waiving his right to file additional motions regarding

theremainder of the search and scizure issucs that pertain to this scarch and other searches, pursuant
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STATUTORY GROUNDS (PART 1); DECLARATION OF ROBERT M. SANGER: MEMORANDUM OF

POINTS AND AUTHORITIES
2




10
11
12
13
13
‘15

ls

24
25
26
27

26

to Penal Code Section 1538.5, or on any other grounds.! This motion is bascd on this Notice of
Motieg, the Memorondum of Points and Authoritics and Decloration of Robert M. Sanger attached
hereto, the Court’s pupers, records and files in this case and such evidence and other matters as may

be received by the Court st or after the hearing scheduled on this motion.

Dated: Junc 21, 2004
Respectfully submitted,

COLLINS, MESEREAU, REDDOCK & YU
Thomas A. Meszreau, Jr.

Susan Yu

KATTEN MUCHIN ZAVIS ROSENMAN
Steve Cochran

Stacey McKec Knight

SANGE SWYSEN

.
Cd -

)

/ ! SRE
. 4 ’ -"

By: L\){ . 2.
: Robert M. Sanger”™ " -~
Attorneys for
MICHAEL JOE JACKSON

: In addition 16 the balance of the Penal Code Section 1538.5 issues that may
pertain (o this search and other searches, Mr. Jackson also anticipates filing motions for
additional and further relicf bascd in part on conduct discussed herein,

NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS PURSUANT TO PENAL CODE SECTION 153%8.5 AND NON-
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DECLARATION OF ROBERT M, SANGER

I, Robert M. Senger, declare:

1,

o

1 am an attorney at law duly licensed to practice law in the courts of the State of
California, a partner in the law finn of Sanger & Swysen, and ca-coungel for Mr.
Michacl Jacksen. I have viewed the scarch warrant, affidavit and the discovery
provided to defense counsel by the prosecution and have learned the following:

On Navember 18, 2003, law cnforcement officers entered and scarched the Beverly
Hills office of Bradley Miller, an investigator employed by Mr. Jackson's theo
defensc counsel, Mark Gerages. The officers used a sledge hummer to force open
Mr. Miller's personal office and his conference room. In the coursc of this seurch,
the officers sourched through and seized information pratected by the attormey-client
privilcge. A true and correct copy of the Sheriff’s Department report dated 11/19/03
is attached hereto as Exhibit A.

The prosecution knew, or should huve known, that Bradley Miller wag a private
investigator, employed by then-defense counscl, Mark Geragos.

In the statement of probable causc, attuched to the search warrant, Paul Zelis, the
Affiant, states that a “confidentia] rcliable agent™ visited Bradley Miller’s office and
thereceptionist told the agent that “Private Investigator Miller™ was no longer in the
office. The secarch warrant statement of probable cause also states, “Records of the
Celifornia Bureau of Security and Investigative Services reflect that Bradley Greg
Miller of Beverly Hills is currently licensed as a private investigator (License No.
17530)." A truc and correct copy of the Statement of Probable Causc accompanying
Search Warrant is attached hereto as Exhibit B.

In the statement of probable causc, the Affiant statcs that Janet Arvizo provided the
District Attorney with correspondecnce between her attornev, Bill Dickerman. and
Mark Geragos. The subject of this correspondence was ‘“‘numarous items belonging
1o Mrs. Arvizo's family" including possessions that were allegedly stored by Mr.
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Miller in a storage unit and pussperts. The search warrant for Mr. Miller’s office
describes property that was referenced by Mr. Dickerman and Mr. Geragos in their
comrespondence, including evidence related to the storage faclity, os well as
passports and visas. (Exhibit B.)

According to a memorandum drafted by District Attorney Tom Sneddon on
November 8, 2003, Mr. Sneddon drove to the oftice of Bradley Miller. Mr, Sncddon
went inside the building and examined the roster of occupaats, phctogmﬁhcd the
roster, and climbed the stairs to the second floor in an wnsuccessful antempt to ind
a door with Mr. Miller’s name on it. Mr. Sncddon went across the strect from the
building nnd took a series of photographs of the building. Mr. Sneddon then found
a neurby phone booth and looked up Mr. Miller in the Yellow Papes. A true and
correct copy of the Memorandum from District Attorney Tom Speddon dated
11/10/03 is attached hereto as Exhibit C.

Mr. Sneddon drove to a pre-arranged meeting place und met with Janet Arvizo, the
mother of the complaining witness, to conduct a photographic lineup. Duwring that
meeting. he showed Ms. Arvizo a serics of Depurtment of Motor Vehicles
photographs of scveral people, including Mr. Miller, (Exhibit C.)

A SherifTs Depurtmeat report, dated November 19, 2003, states that Bradley Miller
is a Private Investigator. The same report lists one of the items seized ffom his office
as, “[tcm Nurmber 821, ope faxed Memo from Bradley Miller to Mark Geragos."
(Exhibit A.)

The search warrant for Mr. Miller's office (a true and correct copy attached hereto
a3 Exhibit D) listed the following described praoperty:

Rccords of lnvestigator Miller’s professional employment by Michacel
Jackson or MJJ Productions or an individual or entity shown on the face of

the document to be associated with Michael Jackson or MJJ Productions;

letiers, memoranda, invoices, billings and canceled checks evidencing his
paymecat of the rental of a storage locker at Dino’s Storagae facility at 12641

Saticoy Strcet, North Hollywoad, Colifornia $1605; letters, passports, visas
and other documents relating to one or more members of the Arvizo family,

NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS PURSUANT TQO PENAIL CODE SECTION 1538.5 AND NON-
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and/or reflecting his receipt and later disposition of property that had been
storcd in that facility.

Computer systems including, but not limitcd to, personal computers,
luptops, notebooks, workstutions, and/or servers. Computer networks
including, but not limited to, sarvers, hubs, switches, routers,
modems, ond/or cabling Computer hardware including but not
limited to, monitors, input decvices, printers, modems, scannets,
peripherals, hard disk drives, floppy disk drives, magnetic tape drives,
cassctte tape drives, removable storage media drives, optical CD-
ROM drives. and/or cabling found together or separstely from one
agother. Personal Digital Assistants (PDA), docking devices, and/or
cabling. Softwarc and data, including but not limited 1o, hard disks,
floppy disks, tapes, removable mcdia, optical CD-ROM medisu, and/or
oetworked data storage. Documentation or other material describing
the operation of any computer systems, computer networks, cormputer
hardware, software, and/or computer peripherals found at the
premises, including instructions on how 1o access disks, files, or other
material stored within same, including but not limited to computer
ré\lanuals, printouts, passwords, file name lists, “‘readme’ and/or “help
0s,"” '

A rue and correct copy of the Sheriff’s Department Property Form is attached hezcto

s Exbibit E. The Property Form lists the following seized items by item number:
811  Vidco Re: MJ Arvizo

¥12  Video * Re: Arvizo

813 Video Arvizo Jackson

813  Video Jackson Arvizo

815 Video Arvizo Move 03-05-03 MJ
816 Video MIJ- Arvizo 2003

817 Audio | MIJ Tel Jaget 2-13-03

818  Audio Michael Jackson Arvizo

819 Mini DV Arvizo Move 11

820 Video Michael Jackson- Unmasked

821 Fax/Memo  To Geragos/Matola Matola/Jackson
822 Check Stub  $S000 Michaal J. Jackson

823  Summary Confidential “MIJ"

824 Hard Dnve Maxtor

825 Hard Drive  Maxtor

B26  Copy of Hard Drive for Conf, Rm.

The search amounted to a general search. Many of the itams they seized were not
deseribed by the overbrosd warrant. Forinstance, no meation of video or audio tapes

in the search warrant, the Sheriff's Department scized at least 8 videotapes and 2

nudiotapes from Mr. Miller’s office, according the Sheriff’s Department Property

NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS PURSUANT TO PENAL CODE SECTION 1538.5 AND NON-
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Form. (Exhibit E.)

12.  TImet with Shedff's detectives on June 8, 2004, and was informed that the SherifP's
Office made sdditional copies of the hard drives nad tapes seized from Mr. Miller.
They lodged onc copy with the Court but maintained other copies at the Sheriff’s

Depantment.

I declare under the penalty of perjury under the laws of the State of California that the

foregoing is tue and correct this 217" day of June, 2004, at Santa Barbara, California.

A s
s

= = Robel M. Sanger

.
- . -

NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS PURSUANT TO PENAL CODE SECTION 1538.5 AND NON-
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FACTUAL SUMMARY

On November 18, 2003, law enforcement officers entered and searched the Beverly Hills
officc of émdlcy Miller, an investigutor conployed by Mr. Jackson's then defense counsel, Mark
Geragos. The officers uscd a sledge hammer to farce apen Mr, Miller's personal office and his
confercncc roorﬁ. In the course of this scarch, the officers searched through and seized
information protccied by the attorney-client privilege. (Sanger Declaration at § 2; Exhibit A
attached thereto.)

Tho prosccution knew, or should have known, that Bradlcy Miller was a privata
investigator, employed by defense counse], Mark Geragos, in the present case. (Sanger
Dszclaration at 7 3.) In the statcment of probable eause, attached to the search warrunt, Paul Zelis
(hercinafter “the Affiant), statcs that a “confidential reliuble agent™ visited Bradley Miller’s
office and the reccptionist told that agent that “Prvate Investigator Miller” wus no longer in the
office. Further, the scarch warrant stutement of probable cause states “Records of the California
Bureau of Security and Investigative Services reflect that Bradley Greg Miller of Beverly Hills is
currently licensed as s private investgator (License No. 17530).” (Sanger Declarution at § 4;
Exhibit B attached thereto)

Ir. the statement of probable cause, the Affiant states that Janct Arvizo provided the
District Attorney with correspondence between her attorney, Bill Dickerman, and Mark Geragos.
The subjcct of this correspondence was “‘numerous itemns belonging to Mrs. Arvizo's family,”
including possessions that were ullegedly stored by Mr. Millcr in 8 storage unit and passports.
The scarch warrant for Mr. Miller's office describes property that wes refcrenced by Mr.
Dickcrman and Mr. Geregos in their correspondence, including evidence related to the storage
facility, passports and visas. (Saager Declaration at 9 S; Exhibit B attached thereto.)

Mr. Miller was clearly under investigation prior to tho scarch of his office. I[n fact, he wus

of so much intcrest To the prosecution that the District Attomey, Tom Sneddon, personally visited

NOTICE OF MOTION TO SUPFRESS PURSUANT TO FENAL CODE SECTION 1538.5 AND NON-
STATUTORY GROUNDS (PART 1); DECLARATION OF ROBERT M. SANGER: MEMORANDUM QOF
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Mr, Miller's office and photographed it prier to the scarch. (Exhibit C.)

According to a memorandum drafted by District Attorney Tom Sneddon on November 8,
2003, Mr. Sneddon drove to the office of Bradley Miller. He went insidc the building and
examined the roster of occupants, photographed the roster, and climbed the stairs to the second
floor in an unsuccessful attempt to find a door with Mr. Miller’s namce on it Mr. Sneddon went
across the street from the building and took a serics of photographs of the building. Mr. Sneddon
then found a nearby phone booth and locked up Mr. Miller in the Yellow Pages. (Sanger
Declaration at { 6; Exhibit C attached thereto.)

Mr. Sneddon drove to a pre-arranged meeting place and met with Janet Arvizo, the
mother of complaining witness, to conduct 8 photographic lineup. During that meeting, he
showed Ms. Arvizo a serics of Department of Motor Vehicles photographs of scveral people,
including Mr. Miller. (Sanger Decluration at 9 7; Exhibit C attached thereto.)

A Sheriffs Depurunent report, dated November 19, 2003, states that Bradley Milleris a
Private Investgator. The same report lists one of the itemny seized from ﬁis officc as, “ltam
Number 821, one fuxed Memo from Bradley Miller to Mark Geragos.” (Sanger Declaration at
8; Exhibit A sttuched thereto,)

Former counse] for Mr. Jackson, Mark Geragos, originally represented to the Court that

he would procecd regurding the scarch of Bradley Miller’s office by sttorney-client privilege log,
under the core work-product docmine. We must respectfully withdraw that request in light of
further developments including testimony of witnesses before the Grand Jury.?

The scarch of Bradley Miller's office was an invasion of the defense function without s

? If the Court requires any further showing on this issue, present counsel would request
to be heard in camera out of the presence of the prosecurion.

NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS PURSUANT TO PENAL CODE SECTION 1538.5 AND NON-
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showing of crime or fraud or other justification. Mr. Jacksan is catitled to address the legality of
the search ab initio, rather than taking a pieccmenl approuch that would treat this invasion of the
dcfonse camp as a discovery matter falling under Jzazaga v. Superfor Court (1991) 54 Cal. 3d
356,382, fn 19. Izazaga is o case about discovery. The question of core work product addressed
in Jzazaga is not relevant to a search of o defensc lawyer or defense investigator’s office at least
for two reasons. First, the search itself was blatantly illegal. Second, Jzazaga pertains to
reciprocal discovery exchanged thirty days before mal.

This motion addresscs first the constitutional violations resulting from the invasion of
Mr. Jackson’s defense camp. The violation of the attorney-client privilege and work product
doctrine relatling to purtculur seized items that accurred with regard to Mr. Jackson or other

clicats of Mr. Geragos or Mr. Miller would be addressed if neccssary, after this Court’s ruling on

the validity of the search.

The conduct of the District Attorney and other agents of law enforcement in the
invcgtigation of this case armnounts to outrageous govermument conduct. The District Attorney has
damonstrated a blatant disregard for Defendent’s rights to counsel, duc process, a fair triel and
right sgainst self-incrimination. The prosecution has invaded the attorncy-clicat relationship,
undermined the work product doctrine and has so contaminated the prosccution of this case that,
at the very least, the materials seized must be suppressed and returned.

The District Attoraey’s actions indicate to Mr. Jackson that he cannot trust defense

4 Mr. Jackson intends to address the consequences of this conduct in subsequent
motons,

NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS PURSIJANT TO PENAL CODE SECTION 1538.5 AND NON-
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counsel to protect his confidences and that no defense materisls are beyond the reach of the
prosecuticn. This typc of conduct cavses a loss of confidence in the defense function, not only
for Mr. Jackson, but for all those merely accused but presumed innocent of crimcs.

Suppression and return of the items seized from Mr. Miller is proper irrespeetive of
whether the seized muterials ure privileged. The Suprome Court of Culiforniy, in Barber v.
Muanicipal Court (1979) 24 Cal. 3d 742, 756, stated:

Whether or not the prosecution has directly gained any confidentiel information

which may be subject to suppression, the prosecution has been aided by its agent’s

conduct, Petitioners have been prejudiced in their ability to propare their detense.

They no longer feel they cun [recly, candidly, and with complete confidenee

discuss their casc with their attorney.

The court of appeal addressed this same issuz in another ceso involving the Sants Barbara
District Attorncy’s Office. “When the conduct on the part of the authaorities is so outrageous as
to interferc with an accused's right of due procass of luw, proceedings agninst the accused are
thereby rendcered improper.” (Boulas v. Superior Court (1986).188 Cal. App.3d 422, 429.) The
fruits of this government misconduct must be suppressed and returncd.

Evidence scized from the office of Bradlcy Miller was under the contro] of defense
counsel. The United States Supreme Court, in Unlted States v. Nabley 422 U.S. 225, 238, held:

Atits core, the wark product doctrine sheltars the mental processes of the

attorney, providing o privileged arca within which he can analyzc and preparc his

client's case. But the doctane ig an intenscly practical ene, grounded in the

rcalitics of litigation in our adversary system. Onc of those realitics is that

attorneys oftea must rely on the assisiance of investigators and other agents in the

compilation of materials In preparation for trial. [t 13 therefore necessary that the

doctrine protect matenal propared by agents for the attorney as well as those

prepured by the attorney himself,

Thc sttomcy-client or attorney work product privilege extends to documents in the
possessior of reteined investigators. (People v. Meredith (1981) 29 Cal.3d 683, 690, n.3.)

When the District Attorney’s office and the law caforcement officers began conducting
the search of the defense lawyer’s investigator, they blatantly disregarded the attorney-clicnt and
work praduct privileges und, more critically, the right of o person to the sbsolutc confidentiality

of the attoney-client relationship. These actions denied Mr. Jockson's fundamentsl due process

NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS PURSUANT TO PENAL CODE SECTION 1538.5 AND NON-
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rights and impaired his right to the effective assistance of counscl under the Fifth and Sixth

Amendments to the United States Constitution.

The only possible justification for invading the attomney-client relationship is a showing

-

that the services of the lawyer were obtained to compunit crime or fraud, or to prevent a criminal
act by the client. (California Evidence Code Section 956.) California Penel Code Scetion
1524(c) requires reasonablc suspicion that a lawyer in possession or control of documentary
cvidence is engaging or has cngaged in criminal activity related to the documentary evidence in
order to bypass the special muster procedures articulated in Penal Code Section 1524, Such a
showing of probable cause was not medc in the search warrant affidavit.

The government knew that raterial under the control of defense counsel and | nformation
falling under the protection of the attorncy-clicat privilege and work product doctrine would be
scized, The Affiant, in the statement of probable cuusc, states that “‘computer and computer-
related items subject to seizure pursuant to the requested warrants may contain privileged
informetion.”" While the Affiant limits his explicit discussion of privileged materials to computer
systcms and computer related iterns, the government knew or should heve known that any other
documents and items to be scized from Mr. Miller's office were held for Mr. Juckson's counsel.

If the District Attorney believed that ciime or fraud had occurred, this should have becn

spelled out in tho effidavit. The failure to do so renders the scarch invalid.

n

NOTICE OF MOTION TO SUPPKESS PURSUANT TO PENAL CODE SECTION 1538.5 AND NON-
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Al a minimum, suppression and the retumn of the items to Mr. Jackson’s present atlorneys
is a necessary step towards remedying this type misconduct by averzealous government agents.
Exclusion and rcturn of the unlawfully obtained evidence docs not adcquately address the
invasion of the attorney-client relationship, but it at least prevents the government from
exacerbating their outragecus misconduct by preventing them from using the seized materials as
cvidence against Mr. Jackson.*

The courts have repeatedly warncd prosccutors in California, and specifically the Sants
Barbara County Distict Attorney’s Office, about intruding into the constitutional rights of the
accused. (Barber v. Municipal Court (1979) 24 Cal. 3d 742; Boulas v. Superior Court (1986)
188 Cal. App. 3d 422: Pcople v. Zapien (1993) 4 Cal. 4" 929; Morrow v, Superivr Court (19394)
30 Cal. App. 4" 1252,) Both Boulas and Zapicn involved misconduet of the Sunra Barbara
County District Attorney’s Officc. The District Attorney knew, or should have known, ther it
was misconduct to invudc the defense camp.

The invasion of the defense camp in the cuse at bar is the kind of outrageous conduct that
the court has repeatedly warned prosccutors sbout. Dismissal has been held to be the only’
adequate remedy to address such misconduct of the District Attorney and law enforcement.
However, at the very lcast, the materials should be suppressed and returned te Mr. Miller, M.

Jackson or such other nghtful owner as may be determined.

"

" The Sunte Barbara Sherif?'s Office made edditional copies of the hard drives and tapes
scized from Mr. Miller. They lodged onc copy with the Court but maintained other copies at the
Sheniff's Depurtmeat. (Sanger Declaration at ¢ 12.)
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V. JST BE SUPPRESS PENAL N

1538.5

Mr. Jackson has a legiimate cxpectation of privacy in the oftice of his lawyer’s
invesdgator, 1o the extent that the matenials it contained related to Mr, Jackson's dcfense. Penal
Code Sccion 153K.5 provides that the grounds for suppression evidence obtained 83 a result of
an unressonable search or seizure are:

(A) The scarch or seizure without o warrant was unreasonablc.

(B) The search or scizure with a warrant was vircasonable because

any of the following apply:
(D) The warrart is insufficient on its face.
(11) The property or cvidence obtained is not that described
in the warrant,
(iii) There was no probable cause for the issuance of the
warraaf,
(iv) The method of executian of the warrunt violated
federul or state constitutional standards,
(v) There was any other violation of federal or state
constitutional stendards.

(Pcnal Code Section 1538.5(a)(1).)

Under Penal Code Section 1538(a)(1)(B)(v), the search wes unreasonable and in
violation of federul und state constitutional standards because, as argued above, it was conducted
in violation of Mr. Jackson's rights to counscl, duc process, a fair trial and right against self-
incrimination, as wcll ay his right against unJawful scarch and seizure, guaranieed by the Fourth,
Fifth, Sixth and Fourtccath Amendments to the United States Consttution and Article I, Sections
1.7.10,13, 15 and 16 of the California Constitution.

VIIL.

T WAS AN L

Showing,

The Fourth Amendment to the United States Copstitution, Article 1, Scction 13 of the

NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS PURSUANT TO PENAL CODE SECTION 1538.5 AND NON.
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California Constitution, and California Penal Code Scctions 1525 and 1529 require that a search
warrant describe the items to be seized with “particularty.” This requirement precludes both a
*“general search” and the scizure of one thing under o warrunt describing 2 different thing,
(Marron v, United States (1927) 275 U.S. 192; Stanford v. Texas (1965) 379 U.S. 476.)

The search warrant for Mr. Miller's office (Exhibit D) listed the following described
propotve

Rccords of Investipator Miller’s professional employment by Michael Jackson or
M.IJ Productions or an individual or entity shown on the face of the document to
be associated with Michael Juckson or MJY Productions; letters, memoranda,
invoices, billings and canceled checks cvidencing his payment of the rental of a
storage locker at Dino’s Storage facility at 12641 Saticoy Street, North

" Hollywoad, California 91605; lctters, passports, visas and other documents
relating to one or morc mcmbers of the Arvizo family, and/or reflecting his receipt
and later disposition of property that hud been stored in that facility.

Computcr ¥ystems including, but not limiicd 1o, personal computers, laptops,
notebooks, workstations, und/or servers. Computcr networks 1ncluding, but not
limited to, servers, hubs, switches, routers, modems, and/or cabling. Computer
hardware including but not limited to, monitors, input devices, printers, modems,
scanners, peripherals, hard disk drives, floppy disk drives, magnetic tape dnves,
cassctic tape drives, rermovablc starage media drives, optical CD-ROM drives,
and/or cabling found together or separately from one another. Personal Digital
Assistants (PDA). doclang devices, and/or cabling. Software and datas, including
but not limited to, hard disks, floppy disks, tapes, ranovable media, optical CD-
ROM mediy, and/or networkad data storage. Documentation or other material
describing the opcrution of any cornputer systcms, computer networks, computer
hardware, software, and/or computer peripherals found at the premises, including
instructions on how to access disks, files, or other material stored within same, |
including but not limited to computer manuals, printouts, passwords, file name
lists, “yondmc”' and/or “help files.”

Here, the warrant waos ovabroad on its face because it excceded the probuble cause
showing. The Affiant suggests that probable cause existed to believe that Mr. Miller was
¢mployed by or was acting as an agent of Mr. Jacksoo. (Exhibit B, page 74.) In particular, the
Affiant states that the storage unit, that allegedly contained things that belonged to the Arvizos,
was opecned in Mr. Miller's name. (Ibid.) The Affiant also alleges that Mr. Miller was present
during a filming of the Arvizo fumily. (Ibid.)

The Affiant concludes that Mr. Miller may have “some documentzation in the form of
notes, or correspondence, memoranda or other such writings reflecting their transfer to someonc

NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS PURSUANT TO PENAL CODE SECTION 153%.5 AND NON-
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clse.” (Exhibit B, page 75.) The Attiant stutes that a scarch of Mr. Miller’s busincss records
would produce “records showing his cmployment by Michael Jeckson, M1J Productions, or onc
of the other Michac] Jucksen agents responsible for the false imprisonmacnt of the Arvizo
family."” (Ibid.) The Affiant further states that sueh records would include “letters,
memorandums, lnvoices, billings and canccllcé chceks confirming his payment of the rental of
Dino’s Storage facility where the Arvizo family possessions were kept and the letters were
taken.” (Tbid.)

The Affant's own conclusions fall far short of justifying the overbroad warrant that was
signed by the magistatc. Despite the fact that the Affiant never mentions anything specifically
rclated to compurers or computer files with rcgard 1o Mr. Miller, the scarch warrant includes
language that allows for the soizurc of any and oll coruputers, a3 well as any and all items related
1o computers. The Affiant’s generul statements, not specifically related to Mr. Miller, that
“many peaple usc computers to conduct their business™ and that “some of tho information sought
to be scarched/scized may be contsined on computers™ (Exhibit B at page 78) is blatantly
overbroad and without sny support from the statement of probable causc. The search warrant is
overbroad.

B. Wa Wag Ove )n Ity Fage B c ke i i

The warrant clausc of the Fourth Amendment provides that no warrant may issue except
those pargculerly describing the place 1o be searched, and the persons or things to be seized.. The
warrant degcribes all computer systems, and all itcms related to computer systermns, without
giving any specific indications of what is to be scarched. The affidavit did not provide any
factual support, lct slone enough to justity a finding of probable cause, to suggest that Mr. Miller
was in possession of uny computer systerns, or relaled iterns, that in any way related fo this case.

The failure to deseabe with particularity is evidenced by the fact that the sheriffs did not
know what not to take. The inventory of property seized (Exhibit E) discloses that the sheriffa
1ock everything in Mr. Miller’s office that contained a reference to Mr. Jackson, Mr. Geragos. or
the Arvizos.
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The evidence must be suppressed because the execution of the scarch was overbroad and
unounted to an impermissible general search. The framers of the constitution drefted the Fourth
Amendment to prohibit "exploratory rammaging” in a person's belongings. (Andresen v,
Maryland, 427 U.S. 463, 480, 49 L.Ed.2d 627, 96 S.Ct. 2737, 2748 (1976) (quoting Coolidge v.
New Hampshire, 403 U.S. 443, 467, 29 L.Ed.2d 564, 91 S.Ct 2022, 2038 (1971)); scc, Payton v.
New York, 445 U.S. 573, 584-85, 63 L.Ed.2d 639, 100 S.Ct. 1371, 1378-75 (1980); U.S. v.
Beaurnont, 972 F.2d 553, 560-561 (S Cir. 1992).) The law emnphatically prohibits government
agents from using a warrant as a "key" to obtain entry and then to violato the tarms of the
warrant by cngaging in a search or scizure beyond its scope. A "governmentsl official [may not)
use a seemningly precise and legal wurrant only as a ticket to get into a man's hormne, and, once
inside, to launch ferth upon unconfined searches and indiscriminate seizures as if armed with all
the unbridled and illegal power of a general warrant.” (Stanley v.' Georgia, 394 U.S. 557, 572,22
L.Ed.2d S42, 89 S.Cr 1243, 1251-52 (1969) (Stewary, J., concurring).) To the extent the officers
here senrched through ond seized items beyond those described by the warraat, they conducted &
warrantless search.

The scarch of Mr. Miller's office was a gencral search. The probable cause statement
focused on Mr. Miller's alleged rolc in renting a storage unit, bis alleged cmployment by Mr.
Jackson, and his alleged presence at the toping of an intervicw. It was permissible for the sheriffs
to scarch for documents related to thosc actividcs. However, it was impermissible to use that
information as a pretext for conducting & general search. The sheriffs aatered Mr. Miller's office
with en overly broad warrant. Novertheless, many of the items they scizcd were not described
by the overbroad warrant. The Property Form, attached eg Exhibit E, lists the following seized

iterns by item number:

B11  Video Re: MJ Arvizo

812  Video Re: Arvizo

%13  Video Arvizo Jackson

¥14 Video Jackson Arvizo

81S Video Arvizo Move 03-05-03 MJ

NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS PURSUANT TO PENAL CODE SECTION 13538.5 AND NON-
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816 Video MJJ- Arvizo 2003

817 Audio MJ Tel Janet 2-13-03

8§18 Audio Michacl Jazkson Arvizo

819 Mini DV Arvizo Move 11

B20 Video Michael Jackson- Unmasked

821 Fax/Memo  To Gasgos/Matola Matola/Jackson

822  Check Stub  $5000 Michacl J. Jackson

823  Summary Confidendel “MIT"

824 Hard Dnve  Maxtor

825 Hard Orive  Maxtor

826  Copy of Hard Drive for Conf. Rm.
Despite no mention of video or audio tapes in the search warrant, the Sheriff's Department seized
at Jeast 8 vidcotupes and 2 eudiotapes from Mr. Miller's office, according the Shenff's
Department Property Form. (Sunger Declaration at § 11; Exbibit E attached thereto.)

All cvidence seized ~ not only those items beyond the scope of the warrant - should be
suppressed because the efficers oxccuted the warrant in flagrant distegard for its limitutions.
(See United Srates v. Rettig, 589 F.2d 418, 423 (9th Cir. 1978); Unired States v. Heldt, 668 F.2d
1238, 1259 (D.C. Cir. 1981).) This remcdy is required in an nppropristc case where the
violations of the warrant's requirements are so cxtreme that the scarch essentally is transformed
into an impermissible general search . (People v. Bradford (1997) 15 Cal. 4™ 1229, 1305-1306.)

Heze the sheriffs flagrantly exceeded cven the broad limitations that were imposed by the

wamrant. They cxplored, rather thag scurched tor specified items, and they seized numerous itemns

thet ware outside the scope of the warraat.

"
i
i

/i
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VIII.
CONCL.USTON

For all of the foregoing reasons, Mr. Jackson respectfully submits that the Courtissuc an
order; (1) suppressing the materials scized from defensc investigator Bradley Miller’s office; (2)
directing that thosc itcms be returned to Mr. Jackson's present aftorneys, and (3) for such other

relief as the Court ruay deern just and proper.

Dated: June 21, 2004 .
Respectfully submitted,

COLLINS, MESEREAU, REDDOCK & YU
Thomas A. Mesereau, Jr.

Susan Yu

KATTEN MUCHIN ZAV1S ROSENMAN
Steve Cochran

Stacey McKee Knight

SANGER j SWYS

e
/ . L _;_2'.‘;&’[-..,_“
:, o &%//}]. \ ; ~

B)L\‘, 4 [
*-Rotiet M. Sanger '
Attorneys for
MICHAEL JOE JACKSON

N -

NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS PUKSUANT TO PENAL CODE SECTION 1538.5S AND NON-
STATUTORY GROUNDS (PART 1); DECLARATION OF ROBERT M. SANGER; MEMORANDUM OF
POINTS AND AUTHORITIES

. 13




EXHIBIT A



'

" — ! . '
Jressreon SHERIFF'S DEPARTMENT | 2 cassnumeer
. ELASIIACATION | ' SANTA BAREARA COUNTY 03-8670
© ‘g)Lewd acts againstachild |[J rouowur “___] ELEARANCR [0 conpiamt . !
L DAY / OATE NPT TUAK 4 FOLOW UPTO: omER I, YT TR RpTTe ' '
Friday, 05-13-03, 1520 hrs 1@ OFFRNSD [ arresr 0 weoesr lTucsday 11-18-03, 0B30 hrs
1, VICTBUZ (LAST, FIRDT, W) 55X | AGEDOE REEOINCE ADSREIY
Victim 1 Confidential .~ | ) .
 BUAINETE AJORESS CR SCHOTL . U3 PHONG WCRX HOURS HOMR PHONE
v ap[J wr(J covic [ sanant[J] omier(] [cu{8ex | macjaoenon AEAIDENT AODRERD TELEPHONE
LT, FIRGT, MIDDLE) CIRELE (NVILVMENT : pus
yigim 2 Configqntial : . - REB
wr [ wr(d come[J rasoa ] oim ) |om BUB
Mlller, Brodley Greg Y R&8
wnr [ wr[] covic[J rarent [ onier[X) [cM ous
Nixon, Daniel Vincent Y rEy o
xr [J wrJ covic[D ranenti] onur[d |om pus
BRADY, Maralyn ' Y REy
L 2UDPEST RANS (LASTFIRST, MITOLE) - wWoT | BN RYT . ROOKING B
JACKSON MICHAE] : Yy IM R 120 | bk bm
wonem PHONG MUSTACH® D HaT D CLOTHINDG CEBCRIPTION
NEVERLAND VALLEY RANCH L oD [ | |
GLASBES [ | Teean w
SURPETT NAMS LAXT, PIRST.MIDELE oM a5x | RAC | 4GEDON NGT WOT | Hal | BYR DEOKNG # i
| . \
wek : FHONE NuSTACHZ ) | AT [) |=eminaseacenon !
T BEARD [ e O
CLAASEY | D TYIECAR D
0. AUAF VEN LCENSS o Ter v s wobR ol | ocanonrERacN [ crore. mssce
1 : [ wrounoen
<auz cp RO ' . | nccrass |
(1. COMPLANT FRED 12 KSVIZWVING DA 1 [] cramonisss O waewriezuss |16 [J czwm
O = [O savcuaanca [0 coanonee O sveusrony O coses |
O e [0 rmow 0 wermorrosamon [[] aurowusi O] mwemve
WATIAZHMENTD, (K] St IE] cm 10 | omax I ] rrorerTrTae 420980 ] PAGE T OF yagsg |
18. ATLATED CASE NUMIGRS VICTIM 3R JUBINESS DATE RRPCRTED | CRINETYPE CaAL STATUS
(T AEPCKTNG DCPUTY DOGY # 10 DATEMUA RPT WRITTEN 1RSITTOTALVALIS | 20TTTAL HOURS WD . RECORDS USP ONLY
DET R FORNEY #2522 ° | 11-18-03/0817 DNA 20 Rezav@ ) YUY (oo a1 )y |
WACMTIAG BEPUTY GOTY » 3 BOCEVIGRAMPROVING DODYS Lz::mn:x: rTmATY 1= -l
DA INVESTIGATOR B mm 1-20-03 e /
TONELLO T | \ i
3 VIariahat o e waclinlw a0 of B 4 101 10 58 GUpRcLca, copleg br fumishe @ gAY Cogy tor ) Delactivas Jiverda Hay
1% A B Jganty, ARced! s provided by law. without the eaDrean parmicdtn of Wi 2anta Batars :)Pard { Irvetionior 1
My.nﬂﬂ"uommmmmunl Blrway s s 1o ba reiumed 1a ihe| Doperi et Lpoh gerrmnd,

T4 et DOT I REVA 1507204 B 0 3CDT S He 51 41 0L 0070 MRS JKCT 74 L0 ShAATD Sillad’ [0 Jan | 3.:0w1 1173 DV At . . 0’?



W O N OO A WA A

A ah b A
w N 20

15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

26
27

SHERIFF'S DEPARTMENT

PAGE 2 Santa Barbara County 03-5670

CONTINUATION SHEET

IA] LIST CONTINUATION, {B) DESCRIBE: PHYSICAL EVIDENCE, LOCATION FCUND R DIIPOSITION. (C) NARRATIVE (D) DISPOSITION.

(R)

(B)

Continuations:

Roy Tinkler is a Senior Pollce Officer with the Beverly Hills Police Dapartment.
Bradlay Miller is a Private Investigator with an office located in Beverly Hills.
Danlel Nixon is an attorney representing Bradley Miiler.

Maralyn Brady is a Property Manager for the property at 211 South Beverly Drive
in Beverly Hills. '

Karen Feinstack is the Office Manager for Bradley Miller.

Evidence:

ltem Number 811, One TDK VHS video tape marked RE: MJ Arvizo 2-18/2-21.

Itern Number 812, One Maxell VHS video tape marked RE: Arvizo

Item Number 813, One Maxel‘l VHS video tape mar;«ad Arvizo Jackson.

iten Number 81<‘L, One Maxell VHS vldeo tape marked Jackson Arvizo.

tten Number 815, One Sony VHS video tape marked Arvizo Move 03-05-03 MJ.
Itern Number 816, One Maxel! VHS video tape marked MJJ - Arvizo 2003.

Itern Number 817, One TVK audio cassette tape marked MJ TEL Janet 2-13-03.
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PAGE 3

SHERIFF'S DEPARTMENT

Santa Barbara County"

CONTINUATION SHEET

03-5670

jA] LIST CONTINUATION, (B) DEBSRIDE: PHYSICAL EVISENCE, LOCATION FOUND 8 DISPGSITION, (€] NARRATIVE. (D) DISPOSITION,

' Item Number 818, One TVK audio cassette tape marked Michael Jackson Arvizo

STMT 2-18-03.
ltem Number 819, One TVK minl-digital video tape marked Arvizo Move 11.

Items Number 811 through 818 were taken from the entertainment center located

in the conference room in Bradley Miller's office.

tem Number 820, one Scny VHS video tape marked Michael Jackson -
Unmasked.

item Number 821, one faxed Memd from Bradley Miller to Mark Geragos.

Items Number 820 and B21 were located in Bradley Miller's personal office in a
plastic storage container.

Itern Numnber 822, one check stub number BB6S in the amount of five thousand
dollars from Michaol J. Jackson dated 5-01-03.

item Number 823, one hand-written billing summary listing confidential MJJ.

Items Number 822 and B23 were located on top of Bradley Miller's dask in hls.

personal office.

Item Number 824, one Maxtor D540X, hard drive Sarial Number 6§74118925717.
This hard drive was removed from the computer in Bradley Miller’s personal
office by DA Investigator Tonsllo.

oL
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SHERIFF'S DEPARTMENT

PAGE 4 Santa Barbara County _ 03-5670

CONTINUATION SHEET

{A) LIST CONTINUATICN, (B) DESCRIBE: PHYSICAL EVIDENGE, LOCATION FOUNS & DISPOSITION, (G) NARRATIVE. (D) DISPOSITION.

(€)

ltem Number 825, cre Maxtor 4D080H4 hard drive Serial Number
D402NLSEFD24A.  This hard drive was removed from the computer in the
receptionist's office by DA Investigator Tonello.

ltern -Number 826, one copy of the hard drve from the compuler in the
conference room of Bradley Miller's office. This copy was made by DA

Investigator Tonello.

All of the above items were packaged by Sergeant Caldwell and me. Sergeant
Caldwell subsequently baoked all of the aforementioned items into the property
rcom at the Goleta Main Station, as evidence.

28 digital photos were taken of Miller's office pnor to and after the exscution of
the search warrant. These photos were submitted to Forensncs for downloadlng

Attachmsnt:
A sketch of the floaor plan of Bradiey Milier’s office, drawn by Sergsant Caldwell.

Narrative:

On 11-18-03, at about 0700 hours, Sergeani Caldwell, DA Investigator Tonello
and | met at the -Beverly Hills Palice Dapartmont in preparation to serve a
Search Warrant at 211 South Bevedy Dnve Number 108, In Beverly Hills.

The Search Warrant had been obtained by Detective Paul Zelis and signed by
Judge Thomas Adams, on 11-17-03.

Senlor Officer Roy Tinkler was subsequently assigned to assist us in the service
of the Search Warrant at Bradley Miller's office.
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SHERIFF'S DEPARTMENT

. PAGE 5 Santa Barbara County ' 03-5670

CONTINUATION SHEET

{Al LIST CONTINUATION. (B) DESCRIBE: PHYSICAL EVIDENCE, LOCATION FOUND & DIQPCIMION, (C) NARRATIVE. (D) CISPOSITICN.

On 11-1B-03, at approximately 0930 hours, we served the Search Warrant at
Bradley Miller's office. 211 South Beverly Drive, Number 108, in Beverly Hillis.

-Prior to entering the offlcé, we knocked and announced and received no

response. We found the door fo be locked. We were assisted by the manager of
the proparty located at 211 South Beverly Avenue, Number 108, Maralyn Brady.
Brady used a key to opsn the outer door to the office to allow us to gain entry.

Once Inslde the office, we found there were two locked offices. One of the
offices was Bradley Miller's personal office, the other was the conference room.
Maralyn' Brady said she had no way to accass those two rooms, as they were
locked. We made severs! attempts to telephone Bradley Miller at this time. but
we were unsuccessful. Maralyn Brady left the office.

| subsequently used a sledge hammer to force open Bradley Millars personal
office. Sergeant ‘Caldwell used the sledge hammer to gain entry to the

conference room.

Once inside the COﬂfGrBl:ICE room, | Iocated the aforementioned video and audio
tapes on a shelf in the entertainment center. | selzed thesa ltems and they were
packaged by Sergeant Caldwell.

Upon searching Bradley Miller's paersonal coffice, | located the videa, [tem Number
820, and the Fax Memo, Number 821, the check stub, Number 822, and the

" Billing Summary. Number 823. | delivered these iterns to Sergeant Caldwell who

packaged them.

' YY) {4
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. SHERIFF'S DEPARTMENT .
PAGE 6 Santa Barbara County 03-5670
CONTINUATION SHEET '

{A) LIST CONTINUATION, (R) DESCRINE: PHYSICAL BYIDENCE, LOCATION FOUND & DISPCSITION. [€) NARRATIVE. (D) DISPOSITION, .

While | was conducting a search of the office, DA Tonello removed the hard
drives from the aforemantioned computers and attempted-to copy them. He was
able to copy the hard drive from the conference room, however, he was not able
to do so on the hard drives from the computars from the receptionist office and
from Millers office. Thersfore, he ssized these two hard drives, which |
subsequently packaged. [nvestigator Tonello retained the hard drives (ltems

#824, #825 and #826) and, later, met with Sgt. Caldwall with these items, at the

Sheriff's Departmant property room, where he tumed them over to Sgt. Caldwell.

At approximately 1015 hours, Sergeant .Caldwell calléd Bradley Miller, who
stated he would be enroute to his, office, with his attorney. '

At approximatoly 1140 hours, Karen Feinstack, the office manager for Bradley
Mlller, amved at the door of the offico and requested admittance. Felnstack was
denied entrance by Sgt Caldwell. She stated that Bradley Miller would be
armving at the office at approxlmaﬁely 1230 hours. -

At approximately 1200 hours, Bradley Miller arrived at his office.

At .approximately 1205, on 11-18-03, Bradley Miller's attormey, Daniel- Nixon
armved at the Gffice.

Sergeant Caidwell, DA Investigator Tonello, and | conlinued our search and
. completed it at approximately 1305 hours.

Prior to leaving the office, | asked Bradley Miller if he wished to answer some
questions regarding his association with Michael Jackson and our: Search

- Ic’
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SHERIFF'S DEPARTMENT

Santa Barbara County

CONTINUATION SHEET

03-5670

IR) LIST CONTINUATION, - (3) DESZRIRE: PHYSICAL mnmai LOCATION FOUND &DISPOBI’HDI;J. {C) NARRATIVE. (D) DISPCSITICN,

(D)

Warrant. Daniel Nixon, stated that his client, Bradley Miller would not answer

any quesﬁoﬁs-

During the search of Mlller’s offics, we located a bill, indicating that Bradley Miller
had 8 storage space rental at the West;:vood Self-Storage, 1901 South
Sepulveda Boulevard [n West Los Angeles, Unit C239. This information was
provided to Sergeant Steve Robel and a Search Warrant was subsequently

obtained for the storage unit. Refer to the Follow-Up Report regarding the
service of the Search Warrant at that location.

Attention Records:

Investigation continuing. FOL

o019



EXHIBITB



STATEMENT OF PROBABLE CAUSE

Identification gnd Expertise of Affiant:

Your Affiant, Paul Zelis, has been regularly employed as a law enforcement officer by
Santa Barbara County for tsn years. Your Affiart started his career with the Santa
Barbara County Marshal's Office In May of 1833, He became a Sheriff's Deputy with
the County of Santa Barbara in late 1888 :when tho Marshal's Office consslidated with
the Sherlffs Department. During this time period, your Afflant has investigated
numerous property crimes and crimes against persons, Including burglary, child molest,
theft, assault, domestic violence, narcotic and drug viclations. As a result of these

i~vestigations, your Affiant has made hundrads of arrasts for the varicus crimas.

Your Afﬂént has attended the baslc [aw enforcement tralning academy and possesses
the Basle and Intermedlate P.O.S.T Certificates. Your Affiant has attended specializad
caurses, Including Hemiclde lnvestigatioh (BC hrs.), and Sexual Assault Invastigation
(40 hrs.). Your Affiant altends regular in-serviee tralning.

Your Afflant has been a d=tective for the past two years with the Criminal Investigations
Division, and has azted and racsived the informatiion sat forth In this affldavit in that
capacity. The following Is a synopsis of events, individuals and timeframes sat forth in

thc more detailed account of the Invastigation, which your Affiant belleves establishes

probable cause for the Issuance cf the requested search warrants for several locations
and the arrest warrant for Michae| Jes Jackson.

Introduction

A I 8



The individual referred to in the affidavit as *Michael* or "Michael Jackson” is the wall-
krawn singer ang dencar, whose residence in Santa Ynez, Santa Berbara County is
ccrnmonly known as'tha “Neverland Ranch.”

The vietims in this case ars GAVIN ANTON ARVIZO, naw almost 14 years old
(*Gavin®), STAR DAVID ARVIZO, his younger brother ("Star,” now almest 13 years old),
DAVELLIN ARVIZO, his older slster, now 17 % years old, and their mather JANET
VENTURA-ARVIZO (“Mrs. Arvizo"), all residents of East Los Angeles.

In numerous instances, the victims' accounts set forth In this affidavit refer 1o several
individuals collectively as “Jackson's people.” They &re refarred to individually as
“Vinnle,” *Frank,” *Deiter,” and ‘Ronald.” Vinnis's driver's license was provided to
afiant from Mrs. Arvizo, along with a forged lotter authorizing boys' release from®
Burroughs Middle School for their placement in an Arlzena sehool, which she got from
the sehool. It reveals Vinnle to be Vincent Amen. Frank's |ast name is bslisved to be
Tyson. Dslter's last name s Wieansr. ‘Ronalds last name Is Konitzer.

Tha events that triggered tha Santa Barbara Sheriff's Department’s Investigation that
led 1o the request fer this search warrant bagan in the year 2000 when Gavin, thon 10
years old, was diagnosed with cancer and hospitalized for en axtended period of time
for several operations and follow-up treatment. While hospltalized, Gavin was
contasted by Michael Jackson. A frlendship between Michasl and Gavin was created

through numerous teiephone calls.

Afier nis release from the hos;ﬁ['aal and over the next two years, Gavin and his family
were invited and accepted invitations to stay at Michael Jackson's Neverland Ranch in
Santa Barbara County. Almost from the beginning of thelr several stays at Neverland
Ranch, Gavin -ﬁ:nsistently, and Star on many cceaslons, slept in Michael Jackson's
bedrocm while the remalnder of the family stayed in scparate guest quarters en the

" ranch.



In Ssptember 2002, a Jackson representative contacted them and Jackson then Invited
the children to come to Neverland Ranch for a visit. When the children arrived they
were greeted by Michael Jackson and participated in the filming of a portion of the
"Living with Michae! Jackson" vidso praduction later shown on both English and
American TV. Gavin was the main focus of that segment of the film.

What prompted the events that followad was the publicity and outrage crested by the
British Broadcasting Company's broadcast of “Living with Michae| Jackson,” In which
Jackson admittad sleapiné with children and, speclfically, with Gavin. The show was
aired in England on February 3, 2003 and in the United States on February ™,

Jackson's response to the public outrags' it generated was to request the Arvizo family
fly to Miami, Florlda to participate In a press canfarence to support him. The trip wes
made. Howavar, there was no press conferance and the family was hasld virtuzl
oriscrers in the Miami hotel for twe and a half days untll they weres flewn back to
Callfernia and taken to the Naverland Ranch. Thereafter the family, particu'arly the
chlldren, was not 2llowed to |eave the ranch without one-of the Jackaonr paople with
them.

It was curing the Miami hotel stay that Michasl Jackson first started provlding alecholic
baverages in Dlet Coke cans to Gavin and, later, to Star and Davellin. He continuad te
provide aiechal to the children on numersus Instancas untll they Iaft the Ranch in mid-

March of 2003.

Your Afflant belleves thst the more detailed investigative results set forth in this
affidavit provides reasonable and probahbie cause to balisve that Gavin was molestad
within the meaning of Penal Code section 288 by Michael Jackson. The molsstations
imvolve multiple instances of Jackson's masturbating Gavin in his Neverland Ranch
bedrcom. Gavin describes ut least five instances of masturbation aceurring between
Feabruary 7-and March 10, 2003. There ere at least two other Instances detalled In the
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N\ affidavit, acaurring within that period, In whic‘h'Star observed Jackson with his hand

2

down the front of Gavin's pants, in the area of his penis, while Jacksen was
masturbating himself. On these two occasions, Star believes Gavin to have been
passed out on ;Jackson's bed in the upstairs bedraam. Almost all the Instances of the
molestations occurred aftar Jackson had provided alcohol to Gavin.

Furthermore, during thls same time perlod the investigation disclosed thet several
Michae! Jackscn employacs conspired to falsely Imprison Mrs. Arvize and her thres
children at the Neverland Ranch, as “false imprisanment” Is defined by Paenal Code
section 236. Their repsated requests to leavo were met with ropeated denials, a
pattem of intimigation and threats, and a saries of verbal confrontations. Mrs. Anﬁzo
vras repeatedly told that shs and her chlidran could not laave untll she agreed to allaw
the children to participate in the making of a fllm saying what a great persan Michael
Jackson was, Flnal.ly, on February 20™, she agread. The children were taken to the
rasidance of Hamid Mosishi in West Hills; and around 2:00 a.m. In the early meming
hours of February 20, 2003, the film was made. But instead of allowing the family to go
free a3 promised, they werse taken back tS the Ranch and not allowed to I=ave.

Between February 20" and the eventual escape on March 10, 2003, employees and
repress=ntatives of Michael Jackson told Mrs. Arvizo and the children that they were
golng to be moved to Brazil. They were taken by Jackson reprasentatives to the
Federal Building in Los Angsles to procure passparts and to the Brazilian Consulzte to
get visas. Eventually, 2round March 10™. Mrs. Arvizo was able to ereate a ruse which
enablec her to cotain the release of her children from Nevariand Ranch.

Characterisfics of persons involved in sex erimas against children:

As a rasult of the trainlng and experience outlined above, your Affiant has [eamed that the
following characteristics are generally found to exIst In varying combinations and be true in
cases involving people who molest children — "pedophiles.”



Pedoghiles are persons whoss sexual abjacts are children. They receive sexual
gratification and satisfaction fram actuel physical cortact with children and from fantasy
invelving usa of pictures, other phatagraphle or art mediums and writings on or about
ssxual activity with children. Pedaphiles may collect sexually explict materials consisting of
photegraphs, magazines, motlon pictures, video tapes, bocks and slides deplcting juvenlles
cr yaungish-locking adults, which they uss= for thelr own sexus| gretification, fantasy and for
displeying to potantial victims.

Soxually axplici matarials, Indluding thass isted above, may be used by pedophiles to
lower the Inhibitions of children, sexually stimulating ¢hlidren and themselves, and for
demenstrating the desired sexual acts before, during and after sexual activity with chlidren,
Pedophiles rarely, if ever, disposs of thair saxuslly explicit materials, especially If It is used
In the seduction of thelr vidlims. Peadophiles often comespond with or meet with one
another to share Information and idertities of their victims, and as a means of galning
status, trust, acceptance and psycholegical support. Pedophiles rarely destroy
correspondence received from other peaple with similar interasts unless they are
specifically requested to da sa. The majortty of pedophlles prefer contact with children of a
particular sex ea well 2s a particular age or developmental range, the combination of which
Is peculier to each Individual pedephile. The photos and/er videos described above are
kept to re-live fantasiss or actual encounters with the deplcted children. To reduce tha
chence cf discovery, pedephiles may maintain and run their own photographle praduction
and reproduciion equipment, This may be as simple as the use of "Instant" photo
equipment such as Polarcld cameras and home 'video equipment, or as complax 2s a
compietely outfitted photc lab. Pedophiles often go te grest lengths to concea! thair
cellections of eratic matsrials and protect them from discovery, theft and damage.

Pedophlles often collect, read, copy or mzintein names, addresses, phone numbers or lists
of persons who have simllar sexua! Interests. Thess may have been acquired by persanal

contact or through advertisemants in various-publications. These contacts are maintalned



as a means of persanal raferral, for exchange and for commercial profit. Pedophiles often
correspond with aiher pedophiles through the use of computerized bulletin boards and the
Intemst The names of such contacts may be malnteined by preservation of the
publications in which they appeared, in phoﬁabooks ar notebooks, [n computer hard or soft
wars, or mersly on scraps of papar. Vast quantities of child pomography may also ba'
stored on electronle media such as computer hard drives, computar diskettes, magnetic or
digital tape, and computer CD-ROM disks.

Pedophiles often keep the names of children they are involved with or with whom they have
had sexual contact. They maintain these names in much the same manner as describad in

the prezeding paragaph, and for much the same reasars.

Pedophiles often maintain diaries of their sexual anzounters with children, These accounts
cf their sexual expersances are used as a means cf reliving the encaunter when the
cFfender has no children to molast. Such agcourts may be set out in a notsbeok, or on
scraps of paper, or in a formal diary. Depending upon the resources available o the
cffemder, they may be contained on audlo tépe ar electronic entrles into & "home

compuisr,

Pedophiles often cut plctures of children out of magazines, newsgapers, books, and othar
publlczations, which they use to fadilitate fantasy relationships. These pictures help the
imvestigator {o identify the 2ge and sexual preferenca of the perscn under investigation.

Pedophiles may use sexual alds such as dildos, fashioned sfter a man's penis and of
various slzes and shapas, in the sedudticn-of thsir victims. Thesy often utilize these as a
means of exciting thelr victims and of arousing the curosity of the childran.

Pedephiles may collect and maintain books, magazines, artlcles, and other writings cn ths
sublect of sexual activity. These books and materials may be on the topics of human
sexuality and sexual education or consist of sex manuals discussing or showing varleus
sexual acts, positions, or sexual activities. These books and materials are usedas a
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of the deslred acts, explalning or demenstrating what the offendsr dasires 1o be dene, and
3s @ means of saxual arousal on the part of the offendar, particularly when naked children
are shewn or depictad In the matenals.

Pedophiies often use drugs as a means of [nducamant to get a chlld to a particular location
such as the offender's home. Aleshal is also used in this fashlon. Both drugs and alcochal
are ajso used as a means of seduction, reducing the child's inhibitlons for sexual
excitemant.

Fadophlles often sollect and maintain ariifacts, statuaes, paintings or other media which
sepict ehildren or young persons in nuds posas or sexual acts. These are kapt or "left” In

places where the victims ca~ find or "discover” them.

Peacophilss may maintain and keep things of Interest to thair victims. They may consist of
magazines, tooks, 2nd toys for the age level of the victims they desira to atract, and may
be as complicated as video gamas, toy train sets, and computers.

Padephiles may koep mementos of thelr relationship with specific children as 2 means =f
remembranca, The mementos may consist of underwear er other garments or things that
are unigue to the ralationship thay had with the child.

Pedbphiles may obtaln, collect, and main&ln photographs of the children they are or have
pesn involved with. These photos may dsplct chiidren fully clothed, in various stages of
undress or tofally nude, and in varlous activitles, not necessarily sexually explicit Thase
photas ars rarely, if ever, disposed of and are so treasured that they are often kept usen
the individual's person, in wallets and llke contalners, If a picturs of 8 child depleting the
chlilc In the nude is ‘akan by a pedophlle, thers is & high probabllity the child was molested
befare, during, or after the photo-taking session bscause the act of posing the chlld is such
a great sexual simulus for the pedophile. '
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Narrative:

Your Afflant was assigned to invesiigate this'case on June 13, 2003, whan Lt. Jeff
Kiapakis Infarmed mo that he had just spoken with Larry Feldman, an attorney, who
Indicated that he had been retalnad by Mrs. Arviza's family.

Lt. Klapakis explained to ms that the Arvizo famlily had been Interviewed by Los
Angeles Child Protective Servicas (CPS} in February, 2003, regardlng Michael
Jeckson's televised admission he allowad children to slesgp in his bed. At that time, the

family did not disclos2 any wrengdaoing by Michae! Jackson and the case was closed,

Your Affiant has read and reviewed the April 10, 2003 Santa Barbara County Sherlff=
Department report of Detective Terry Flaz, documenting his March 10, 2003
convarsaticn with Los Angeles County Child Protective Sarvices worker Brenda
Biackburn. 10 that Interview, Ms. Blackbum reaad, word for word. a report summarizing
the February 20, 2003 interview of the Arvizo famlly members by har colleagues, Social
Warkers Peters, Bowen and Walker in Los Angeles. Ms. Blackburn's rendltion of the

repart was tape-recorded and tranacribed.

The initia! Interview was with Mrs. Arvize and focused on allegations of her general
neglect of her children. During this portion of the interview Mrs. Arvizo recounted her
abuslve relatlonshlp with her ax-husband, her effarts to provide for the chlldren, thelr

extra-curricular activitiea and Gavin's cancer history and current status,

Tha conversation then focused on the Micheel Jackson child abuse ellegetions. The

following are verbatim excerpts from the transcribed report (with Davsllin's name
comrrectly spsali=d);



(1)
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10

11

13

14

On 02-20-03, CSW Peters, CSW Bowen and SCSW Karen Walker respondad to
an Im{medlate refarral with allegations of general neglect by mother, Janet
Ventura, and sexual abuse by Michael Jackson, ‘a wall known public figure.’
CSW went to the home of a family friand named Msjor Jackson, located at—

G Los Angeles, California, zip code 83020, ... [Ulpen
arrval at tha lecation of . CS\V Peters, CSW Bowen and

SCSW Walker wars mot and greetsed by mothor Janet Vantura and miner
childran Gavin, Star and Davellin Arvize. Also present at this time was ons of
Michaz] Jackson's sécurity guards, a family friend and her child. Mathsr Janet
Ventura appeérad to be somewhat anxlous and was eager to state that she
Heet:ied some support, therafore, she raquested that her friends be present
curing the intarviews. Mother Immédiataiy want over to the VCR 3nd started o
play @ videa. The videao cansisted of Michae| Jacksan and Gavin at Nevarland.
The Video pictured a walk around the grounds of Neverland with Michael
Jackson and Gevin. It showed Michael and Gavin riding-on a train, sitting on a
blankst, watching the swans on the lake. After the video was playad, SCSW
“Walker requested that all partias who were not involvad with the referral leave
the premises due to confi dantuahty of the [inaudible]. Mother Janst becams
somawhat egltatad, but she felt that the fiends were part of the family. Mother
also,stated that the security guardiwas there to protect the family bscause of all
the medla hypa and harassment that her famlly has had to endure since the
alring of the Michaael Jackson's Intsrview on 02-06-03. Mother continued to stats
-that she needed scme support during this process. CSW Peters, CSW Bowen
insured that the family there [sic; assured the family there?] was nc need to be
afraid and all of the information wés confidential.”

"IMrs, Arvizo] [TMichael Is:like @ father to my children. He's llke family. Michzel
give’s advize to my children and that is something that they have never had with
thelr father, He loves them and | trust them with him.['] ... Mother further
statas Michaza! was an imporiant part of Gevin's racovery from cancer. . .,
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Question: ['|Were you aware that Gavin and Star slept In bed with Michael
acksgn, gccarding to the broadcast?[) Response: ['|My children are never

solely'alene with Michasl| Jackson. There's always somecns around. When wa
go ‘o Naverland, we're alway= around people. Sametimes | stay in the visitor's
quarters, but mostly | am In the mein house. Gavin, Star and Davellin have all
been In Michasl's room. Yes, Gavin and Star have been with Michael on his bed

tching TV. As to the allegations that they share abed, ltisns, ... I'm
usually up walking around the house all nlght long. The room is open and there
are no doors to shut. It makes me sick that someone accuses Miches| of doing
hérm ;to my son and other children, when he has never been anything but
wonderfu!. . .. | was not aware that the taplng with Mr. [Brashir] would be airad.
We did not sign any consent tc have my chlldren on this interview.[] ... She
also denled any knowledge of knowing that Michael Jackson slept In bed with
her children Gavin and Ster. ... '

"Gavin is & 13 ysar old boy that appears to be within the normal range of
development. He is of average size and weight. ... Hawas paolite and
raspactful and appaared to enjoy the attsntion. Question: [Twhat is your
relationship with Michael Jackson?[] [Answer:] [JMichas! has been Ilke a father
to me. He has been there for me. | met Michas! about three years ago. ...
Micﬁael has been by my side through it all. | hsve gons to Neveriend on several
occasions. | like # there., You could be free and feel like Ithere is no care In the
vorld. Whon | go to Neverland, Star and Davellin are with me. ... Michael
sends his st=ff to gat my family and we have a ball. ... Sincs the alring of the
Michael Jackson broadcast, | have not fslt comfortable. | was in the gas statlon
andisome kids came up to me and asked If | was the boy on TV that slept with
Michasl Jackson. Everywhere we cc thare's always people s‘:arlné atus. .

Mr. ?Bashir did not get my cansent from my mother. My mother thought this
teping was private like the pravious one.[] Questlon: [']What happens when you
spend the night at Nevaerland?[') [Answer:) [JUsually when | visit Nevariand, we
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eat, play video games, ride to tho park and watch movies. Somstimes we have
slumper partles and everyone sieeps in the room.[] SCSW Karen Walker asksd
Gavin if anyonse has ever touched him In a way that was inappropriats. Gavin
becarna upset and said that (Jpeople think that somsthing’s happened sexually
between Michasl and I. That's nottrue. Michael's like a father te me and he has
never dona anything to me sexuslly. My mother has baen there at Neverland
with me ard always cornes In and out of the reom to see how we are doing.
...[1 Question: ['Have ycu ever slept In 2 bed with Michael Jacksan?[’]
[Answer] [INo, I've navar slept in a bed with Michael Jacksan. Sometimes my
brother and | fall asleep in a bed with Michael Jackegon. Sometimes my brother
and | fall asleep on the bad with our pajamas or our clethes on. Everybody
slecgs in Michasl's room together because it's sz blg. Nothing has ever
happsnad. My mother is always aware of whst goes on in Neverland.[] Child
Gavin denled all the aljegations of:sexual abuse of Michae! Jackson. He denied
that he'd ever slept in bed with Michael."

“Staris 8 12 yezr old boy who is scmewhet large for his age. MHe appears
hesalthy and well carad for in both drass and hygiene. ... Question: [JWhatis
yourrelationshlp with Michasl| Jackson?['] [Answer:] [IMichael is like a father ta
me. ‘He listens to me and gives ms advice. ... Whan ws go to Neverland, it
makas me roal happy. We have fun with Michasl, we all give sach cther
nicknames, My name |s Blow Hole, Ilke the fish, . ..[] Quastion: ['IWhat
happens when you spend the night'at Neverland?[] [Answer:) [']When we go to
Neverland we usually ride to the park, play video games and watch movies.
Thene's always something to do. When wa stay ovemight at Neveriand,
semotimes we are In Michael's room watching TV. ... We fall asleep with our
pajamnas or clothes on. My mother [s there. When we are [n Michael's room, we
are xfwever laft alpme.[] Qusstion: [']Have you ever slgpt In a bed with Michas|
Jackson?['] [Answenr] [']l have slept In Michael's bed bafore, when | fell aslesp
a%ter wetching TV. No, 've never slept in the bed wlﬂw'Michaal Jacksan, If
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Michaal is in the room, he will maka a bed on the floor.['] Child Star denled all
allagations of sexual abuse on Michasl Jacksan. He denies that he has ever
sleptiin bed with Michael Jackscn.”

“Davellin is a 168 year old girl that appears healthy and well cared for in both
dress and hyglene. She attends R;aosevalt High Schoal and is an hanor
student. Davellin appears to be a happy child. Questlon: [TwWhat is your
relationship with Michas! Jackson?['] [Answer:] [[Teary eyed. ... Michasl Is
like a father to all of us. He has provided us with guidance. He is sc kind and
loving. ... My mother has always. been with us and I've never sesn Michael do
enything sexuzlly ineppropriate with Gavin or Star.['] [Question:] ['JWhat
happens when ydu spand the night at Neverland?['] [Answer:] [JWhen we go to
Neverland, we go and relax. There's sc many thinés to do., We usually go to
‘ne media reem and watch mevies:and eat candy. Mast of the time [ take a
girlfriend with me to keep me company. Wa stay in the room down the hall in the
maln house. My mother always knows what's going on when she Is at Neverland
withius.[T°

Lt. Klapakis told me Attomey Feldman sent the Arvizo chlldren to Dr, Stan Katz, a
psychologist, far an evaluation. During the evaluation, Dr. Katz obtained some
disclosures he was mandated to report to law enforcement.  The disclosures included

the fellowing:

Michnpl Jackson pravided alcohel to the children;

Jackson showed the boys pictures of nuda women;

Jackson allewed the boys to sisep with him in hls bed:

« Jackson inappropriately touched thae boys through their clathing.
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Lt Kiapakls iassigned this casse to me and instructed me to telaphons Dr. Katz so that
ha could rapart the dlsclosures in greater detail. On Friday, June 13, 2003, |
telephoned Dr. Katz.

Dr. Katz explained te me that the children were referred to him by an attormey. Dr. Katz
tald mae tha‘ihe is & forenslc and clinlcal psychologist and that he specializes in child
sexuel abuyse. He said he was-with Children’s Hespltal in Los Angelss and Children's
Inatitute formany years.

Dr. Katz told ma that he Interviewed the three Arvize children and thelr mother. He
sald the informaticn was very complex and It includes allegations of sexual abuse,
endangeﬁn'g, threats, and sort of false imprisonment. Each was interviewsd
swparataly.

Dr. Katz bsgarn by giving me the persenal identlfying information of the three Arvizo
children. !-{e explainad there are two beys and ane girl, and ne gave me thslr names.
Dr. Katz told ms it is his professional opinion that the kids are credible, although he
said Davelen, the 17-year-old sister, doesn't know 1oa much about what happened.

Dr. Katz explained that 13-year-old Gavin has a very rare form of zancer, but s
curently in remission. He has only one kidney and that kidney is at high risk.  He said
alcoha! Is a very significant thraat to his medical heaith.

Dr. Katz said the children had probiems giving speciflc dates and times, but they placed
the svonts!as occurring some time within a three- to six-week period after the airing of
the television show “Living with Michasel Jacksor." He said the family was texen to
Miami the day before the teleyision show aired in the United States.

Dr. Katz stated that in his conversation with 12-year-old Star, they focused on what Star
vras 100% surs of.  Dr. Katz to!d me that both Star and Gavin reported that Michael
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geve Gavin alcahol on one nlght In Miaml and, on the private plane flight back from
Miami, Michéel gave both Star and Gavin aleohol. Michae! would usually pour red
wine in Diet'Coke cana and give it to them. Whan Gavin would tell Michaz!| he was not
supposed to have alcohol, Michael would tell him he would be fine and not to worry
about it. Star told Dr. Katz that Michael gave him a can of Diet Coks cantaining.rad
wine. He tasted It and he knows what red wine tastes like. Star disclosed that on the
same airpla}we flight back from Miami, Gavin had fallen asieep with his head on
Michael's ehest, Star said-he was sitting In 2 pasition to see Michaal licking Gavin’s
head. Ha said Michael was awake and Star knew that he (Michas!) was drunk.

Star discior—."ed that upen returning from Miami, the children and the mather stayec =t
the Neverland Ranch. During this thres- to six:wesk perlod after the TV show while at
Neverland Ranch. he and Gavin continucusly slept in Michael's ream. Michael and
Gavln wauls always slaep in the bed and Star would usually sieep en the floor and
once In a w{hlla on the bed. Michaol always wanted Gavin to slaep In his room, but

didn't really want Star around. Gavin, howsver, Insisted that Star stay.

.Star said Michiael would offer them rad wine, which Michael would call *Jesus juics,”

every night Star also said that one of Jacksen's guys by the name of Frank told him
that if he told anyone about the aleohol, they would kill them and thelr parents, Star
also disclosed that Michael Jackson cften talked about sex. He talked about
masturbation and nudity. Michael taikad about sjaculztion and showed Star and Gavin
adult nude'women on the computer and also in magazinaes. Michae| askec if they
‘jazked of{" (maslurbatud) and If “white stuff' came out. Michael asked them If they

wanted tJ leam how to *jack off.”

Star tole Or. Katz that Michael was naked one time in front of them. Michae! walked
into the bedroom, then stepped te talk lo them. He was complstely nude.
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Dr. Katz re;ﬂor‘ted Star disclosed that on Mo oceasions, he saw Michael place his hand
on Gavin's é:rotch on top of his clathes. Star ssid Gavin was passed out In bad from
drinking toa much. He said Michael and Gavinwers both on top of the covers. He
described Michael as weering a T-shirt and briefs. Star said Mlchae] was on his back,
with his legs open and right hand Inside his briefs. He said Michas! had zn erection
and was ruf:bing himself while his left hand was on Gavin's croteh.

Star disclased that on a different occasion he saw Michael gat inta bed and rub his
private part ageinst Gavin's “butt” He said Michae! kissed Gavin on the chaek and
touched Gavin's butt  Star did not say whether Michasl or Gavin were clothed.

Star informad Dr. K2tz that Michas! has a girl mannequin in the bedroom. Star ence
ebserved Nichasl "hump” the mannequin. e couldn't racall if Michae| was clathed or

noi

Star told Dr Katz that on one occasion while at the Ranch durlng their stay, he was in 2
golf cart with Michgel, Michael placed his hand on Star's penis, on top of his paﬁ‘.‘s.
Star 2lso sald that Michaz) héd touched his "butf,” and he saw Michael touch Gavin's
“butt” a lot; on top of his clathes.  He said Michael kissed Gavin a [ot an the chaek and

glse hugged him a lot.

Dr. Katz thien discussed Gavin's Interview. Gavin is 13 years old and Dr. Katz
described jhim as very emetional and scared. Dr. Katz said he purpasefuily did nat

_push Gavin too hard for more [nfermation, or mere detalls, Gavin told Dr. Katz he was

scered that people would tease him if this comas out and hs Is very frightened that a
crazed fan of Michael's will try to kill him. Dr. Katz {old me he thought Gavin was really
honest and forthcoming. He thought that Gavin may feel on soms lavel that he s
betraying {'ﬂs friena.

v ~15-



ta

a3

[ T ¢ S VY

Dr. Katz said Gavin told him of an airplane flight-back from Miam|, during which he was '
given alcoh:al by Michael. Michael gave him a very sxpansive watch and told him net te
tell anybady about the drinking. Michael told him that the watch was warth $75,000.

Gavin disclossd to Dr. Katz that during thsir stay at Neverland Ranch zfer the Miami
fiight, he drank alcohel every night anﬂ got ‘buzzed.” Gavin ssid he told Michas! that
he was not :supposed to drink, -but Michael rapliad he would "be Just fine.* Michasl
cavo Gaviniwlne In Olet Coke cans. Gavin reported that his head would hurt aftervard,
Michael wof.x'ld tell Gavin he (Gavin) was "sirassed out” and told him te kesp drinking.
The alcohol: included whiskey, vodka and Bacardi rum. Gavin added that Michael also

would havei Star drink.

Also, during a visit to Neverland Ranch, Michael geve him a laptocp computer. They
connectad the laptop ‘0 AQL and Miche=l startsd looking for naked wamen. Gavin
was showniplctures of naked women an the computer screen. Michael toid him and
Star not to tall anyone and to say they were watching the Simpson's,

Gavin repc.'r*.ad that Mchae! would hug him freguently, would stroke him, touch him,
kiss his head znd kiss his cheek aver and over again. Gavin said he saw Michael
naked onsltime. He explalnad that thay (Gavin and Star) wera watching TV and
Michae! just stead there nakad for a moment.

Gavin saldlthat Michaa| Jackson talked to them & ot about masturbation. Michael
would tel] them that he had to masturbate or he'd 30 crazy. Michael would ask if Gavin
touched himself and if white stuff came out of his penis. Michae! tald Gavin that he
would tell Gavin how to masturbate. Dr. Katz told me that he then asked Gavin if
Mizhael over demonstrated it (masturbation), and Gavin started crying and didn't want
to alk abojt it



=’ Dr. Katz said his intarview with Davellin Arvizo revealed that she was mostly excluded
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from Michaél Jackson's and they didn't want her around. She did say that on one
o=casion wh:\i(a they were at the Neverland Ranch after the trip {o Miaml, she cr;tered a
reom in Micjweal's house and saw Michae| pouring wine into a GU.P- Me gave her some
wine. She alse mentloned sesing Michasl kissing Gavin on the cheek, hugging,
alwaya rubbing him, and elways readjusting his shirt

Dr. Katx told your Afflant that based on his conversation with Janet Arviza, there Is also
reasaon 1o believe thatthe family may have been Imprisoned at Neverland Ranch and
not allowsd to Ieave. She related that the Jackson employses got them passports and
were movinfg them around. Dr. Katz explained that the mother has a lot of anx|ety
abeut this and is really scared. He ieamed from tha family that after the program
alred, Jackison's employess arrangsd for the production of a video tape in which thay
were madq‘to say, "He's = father figure to me. Ha's great  He's never done anything
bad." !

Dr. Katz tcid me that In tarmns of his reporting duties, he thinks there is reascnable
suspiclon % belizve that the Arvlzo boys wers endangered and pessibly fondlec.

Thils zoncliuded my conversation with Dr. Stan Katz.

On Sunday, July 6, 2003, your Affiant and Detective Sgt. Steve Robel met with Mrs.
Arviza's family, who were staying at a local hotef in Galsta. The meeting had been
arranged by Sgt. Rohel and Janst Arvizo. It had besn agreed that we would interview
Mrs. Arvizo'first to o=t background history for the Investigation. We transported Mrs,
Arvizo 12 Sheriffs Headquarters in Santa Barbara. Gavin, Star and Davsllin remzined
et the hOiél.

Al apprcxfm:toly 1500 hours on Sunday, July §, 2003, your Affiant and Sgt. Robel
intewiewéd Janst Arvizo. During the Interview, Mrs. Arvizo was very detailed about
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" events but c::ould not remember exact dates, Sometimes she could only recall thet a

given avent happened in a particular month. At other times sha ceuld recall only the

season in which the event occurred.

Mrs. Arvizdj began by talling us that her son Gavin is in remission from an unknown
tvpe of canzer. He lost his lsft kidney, his spisan, and multiple lymph nodes. The
doctors rermoved a 168-pound tumer from him. The cancer increased to Stage Four
terminal c:énccr in both of his lungs. Gavin recelved extensive chemotherapy for almost
a year andiwas not expactad to live. His right kidney is currently malfunetioning and he
has to takqf medication.

Mrs. Arvizg said she is not exactly sura how Michael Jacksan came o be in contact
with Gavini She said elther Carrell Lamir (unknown sbelfing) or Jamle Masada
arranged for Michael to call Gavin at the hospltal. Mrs. Arvizo explalned that Carrall
Lamir hed f’:aught har children top dance, and that Jamie Masada is the cwner of the
“Laugh Fa;:tory" in Hollywood. She sald her children had previously attended a “Laugh
Camp” sponsored by the Laugh Factory where they met Jamie Masada. | subsequently
learmsd th;at Mrs. Arvizo sald Gavin had wanted to maat Michae! Jackson and other
stars. Shé believes he requested to meet Adam Sandler, Chris Tucker, Michael
Jackson a:nd possibly Jim Carey.

Mrs. Arvizo was unsure of the exact date Michael first called Gevin at the hospital, but
said it was shortly after Gavin was diagnosed with cancsr in June, 2000. Mrs. Arvizo
told us that Gavin and Michas! Jackson had long phone conversations and that Michaes!

~ called him repeatedly at tha hospital. When asked how many calis Michasl had made

to Gavin, Mrs. Arvizo said he called almost daily.

Mrs. Arvlzfo said thet sometime in.August, 2000, Michael Jackaon invited Gavin and the

whole family to Neverland Ranch. At thal time she was stlli tagether with David Arvizo,
{

ker husbgnd. She, Mr. Arvizo, Gavin, Star and Davellin all stayed at the Neverland
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' Ranch for se'veral days. Michael sent a car to pick the family up in Los Angeles.
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During thelristay at Noveriand, Mr. and Mrs. Arvizo and Davellin stayed in a gusst
housa. Gaviin ana Star beth stayed with Michael in his bedroom. She did no: know if
Gavin and Star slept cn the floar or in Michael's bed at that tims. Buring the first visit
Mizhaal ga\qsa Gavin a laptop computer as a gift She also met Frank (later identifisd
as Frank Tyscn), who was introduced to her as a long-time friend of Michael's. She
described F!'rank as Michael's personal asslstant, who to!d her he conducted “darnage
cortrol” for :MiChael .

Cn November 17, 2003, your affiant met with District Attomey Tom Sneddon. Mr.
Snecdon re:lated 10 your Affiant that on Saturday, November 157 around 11:30 a.m.,
ke =lked tc; Mra. Arvizo. She told Mr. Sneddon that the term “damage control* was
used by Fr:fmk. Delter, Ronald and Vinnia at varlous tmes to describe thelr role with
Michael Jackson, " .

1

(n the July:ﬁnterview, Mrs. Arvizo said that in October, 2000 Michael Jackson also gave
Gavin a wb‘ilte Ford Broanco as a gift. Since Gavin was too young to driva,. she drove
the truck as 2 family vohicle. They had the Bronco until the summer of 2001 when it
began having mechanical problems. She called the Jackson organization and they
=ajd theyv:uould take caro of it Gary (unknown last name), who is a driver for Jackson,
picked up the Bronco in Loe Angeles and it was never returnad. Mrs. Arvizo had
pictures of the Bronco end retained the DMV registration.  She said tha Bronco
picturas aﬁd registration were among items of their property later placed in a storage

unit obtajned by Jackson's people under the name of “Brad Millar.”

Mrs. Arvizo said that in the spring or summer of 2001, & key poppad off tha keybeard of
the laptcp computer Michasl Jackson had glven to Gavin, When Gavin told Michael
about it, l\iﬁchasl said to send It back and it would be fixed. Mrs, Arvize malleq tha
laptop compuler back to Michael Jackson. It was never retumad.

i
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Mrs. Arvlzoitold us that Michae! Jacksen was In phone contact with Gavin a lot during
this tima pe:Hod. She sald they would talk on the phone for haurs at e time.

Mrs. Ar\rizo;explained that in the summer of 2001, Michae! Jackson became upset with
her becausEE Michas! wanted Gavin to come to Neverland alone and Mrs. Arvizo would
rot allow |t_: She sald she had set the condition that all three of her chiidran should go
‘0 Neverland or nena at all.  Michael was alsa upset becausa shoe eomplained that his
phone con\.‘versations with Gavin were too long. Mrs. Arvize bellrvas this was

Mlchasl's r;:\otivaﬂon for not returning the Bronco end laptop.
i

Sgt. Rcbel}asked Mrs. Arvizo when her chlldren next visited with Michael at Neverland
after the first visit in August, 2000, Mrs. Arvize sald Mr. Arvizo taok the kids back 'to
Nevenennganch sometime before Docember, 2000. She dld not go with them at this
time. Mr. Arvizo also took Gavin to the Universal Studlos Hotel to meet with Micha=!
shortly beflpre Christmas, 2000, and agaln she did not go. Michael Jacksen gave
Christmasigifts ta Gavin. Only Gavin recelved gifts from him. The only gt she can
ramamberfvras 2 Play Staticn 2 or Nintendo 64 with video games.

Mrs. Arvizp sald Gavin aldo got to meet Chris Tucker, the comedian and movls actor,
and his ﬂefncée, Az, Gavin first met Tucker scon after meeting Michae! Jackson.
Mrs. Arvize liked Chris Tucker becausa he would Invite all three of her kids to
Nickelodegn and the theater. Mrs. Arvizo believes Chris Tucker and Michae| Jackscn
met each I_Ether through their shared relationship with Gavin.

Mrs. Arvizc told.us that she separated from Davld Arvizo in May, 2001, beczuse he
phys'lc::‘lly; abused her and the children. She showed us a capy of a restraining order
filed in Las Angeles that prahlblts Mr. Arvizo from contacting her and the children.

When asi‘:;ed, Mrs. Arvize sald there were no visits to Neverland Ranch in 2001.
Michael would only call and send gifts to Gavin. Mrs. Arvizo explalned that Gavin was
galng thrbugh pregressive chemotherapy and wes too sick to go to Naveriand in 2001.
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Mrs. Arvizo :sald ‘that In the spring of 2002, Gaviﬁ and Star spent a wask with Chris
Tucker at N:E‘Js'land Ranch. She sald Michael Jackaon was not there during their visit,
Soon after the visit to Neverland Ranch with Chris Tucker, Michael Jackson called her
and asked to have Gavin and Star return to Neverland. Michasl tald her that he would
nat be thsre:;, so the kids would have the ranch to themselves. Gavin and Star: visited
the ranch far a few days.

In Septcmb"pr of 2002, she received a call from Evie (belleved to be Evelyn Joanna
Tavascl), w}wo [s Michael Jackson's personal assistant. Evie [eft a messags on the
answaring :.nachlne that Michael wanted to talk with Gavln..‘ Shortly afterward, Michael
spoke with IGavin and invited him, Star and Davellin to Neverland, Mrs. Arvizo sald the
Kids stayeq' at Neveriand for one night and thay did not share any infarmation with har
abou! thae t:tay She added that she was unaware at that time that her chiidren had
bean flimed far the "Living with Michae| Jackssn" film.

On February 4" or 57, 2003, after "Living With Michael| Jackson” aired in Englang on
Mongay, berﬁary 3, 2003, Mrs. Arvizo reeaived & call from Michael Jackson, Michae|
had {old hér about death threzats being mads against Gavin as a resuit of his
appearance in "Living with Michas| Jacksen." .Micheel wanted Gavin to fly to Miami for
a press conference to "clear things up.” Michael had amanged to have her and her
three children to fly on a commercial flight to Miami the next day. The next day, when
Jackson'sldriver arrived to taks them ta the airport, he told tham that thers was a

" change or’_fplans. They were ectually going to fly to Miami on Chrls Tucker's private

plane. Mrs. Arvizo told investigaters that Chris Tucker actually flew with them to
Miami.

Mrs. Arvlzfo said the Arvizo family staysd at the Turnberry Rasort Hotel In Mismi. Thelr
room was!almost directly below Michae!'s sulte. There never was a press conference.
The TV show “Living With Michael Jackson” was to air that night (Thursday, February
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6™, but the} were kspt In Michael's sulte and were not allowed to see'the show. On
the day afte_i' “Living With Michael Jackson" aired In the United States on ABC, they
ware flown {¢ Neverland Ranch In Michael Jackson's private jat.  On the plane were
Michael, hiﬁ: children, his children’s two nannies and Michael's doctor. Mrs. Awizo'
seid that at fcne point during the flight she got up to use the restroom. Shs ncticed that
everyone was asleep. As she stood, she saw Michae! llcking Gavin face while Gavin
was asleepiwith his head on Michael's chest. | observed Mrs. Arvizo to be emotionally
up=et as she described this incident. Mrs. Arvize axplained that she thought at tne
mament thefxt she was seeing things, but Ieter her son Star told her he saw the same
thing. Whéan Mrs. Arvizo was asked If she saw anything else on the plane, she
rrentionad Laeing soda pop drinks. '

1

At this pairit. due to Mrs, Arvizo's emotional state and time restraints, the intarview
ended. Itjvas agreed that the interview would continue the naxt day.

on Monda}, July 7, 2003, at gbout 1010 hours, your Affiant and Sgt. Rebsl resumed
our Interview of Mrs. Arvizo 2t the CALM Cottege in Santa Barbara. The reason for the
change of jlomﬁon was te maintaln cenfidentiality and our desirs to cantinue the

tnterview In a non-pollce environment.

' .
NMrs. Arvizp began telling us what Star and Gavin had disclosad to her.
Mrs. Arvizo related that Star disclosed to her the following Information.

-  Starand Gavin had both seen pornagraphy on Gavin's laptop computer in Michael's
bedrogm.

« Gavinjand he saw Michae! Jackson pratend to have sex with a female chlld

mannq‘quin in Michael's bedroom. (When asked, Mrs. Arvizo did not know if
Mlcha'pl was dressed or not,)

» Star a_:nd Gavin were both given alcahol to drink.
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« Star and Gavin both saw Michael neked in Michael's bedroom. Michael was sitting
on the edge of his bed whila Star and Gavin were on the bed watching TV.
« Nichaelwanted Star to take a sleeping plll. (Mrs. Arvizo sald Star kept the pill and
that it is|currently with their attorney.) '
» Star sava Gavin and Michae| In bed together. Gavin was passad out and Michae!
was up égainst Gavin, with his Isg over Gavin, Michael was moving his hips agalinst

Gavin. '(Mrs. Arvizo had no other detail on this Incidont.)

. Star and Gavin played an alcohol drinking game with Michael, in which they were

required to maka prank telephone calls of a sexusl nature or drink,
« Star saw a suitcase full of pornography.
. Michaeﬂ touched Star's private area.

Mrs. Arviza told us Gavin diselosed the following to her:

» Gavin Ié:ld her *| saw Michasl naked.”

. Mlchaei teid Gavin a story about seelng a chlid having sax with an animal,

» Gavin drank alcohol given te him by Michasl.

- M[chaeﬁ talked to Gavin about masturbatlon and szid that “it's natural.”

« Gavin %nd Michae! weare [n bed togsther and Michael told Gavin, "l want to be your
father” _;whﬂs caressing Gavin's chest and stomach.

. Ml:naa'l wanted Gevin to wear Michael's pajlamas and sleap in bad with him,

Mrs. Awizé:: did not have any further detall of the dlsclosures made to her by the boys.
Thase dEsgI:Iasuras ware made to her aftar February or March of this ycar. She
explained}thatsha would Interrupt and tell Star and Gavin to *forglve and forget.” She
did this béwuse she thought she was doing the right thing. She wantad Star and

Gavin to Iake the disclosures to a prisst or scmeone slss, She has since learned that

this was wrong cf harto do. Mrs. Arvizo 5ald Star Is more outgolng and Is mere open

about talkﬁng with her, whlle Gavin has kept more toc himself. | observed Mrs. Arvize to
be emo;lq'nal and crying during parts of tha interview. On oczasion she appearad
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angry tc what has bean dona to har and her chlldren.: She was upset that Michae|
knew of Gaviln’s medical condition and stlll gave him alcohel.
Mrs. Arvizo {uen-: on to tell us that after retuming from Miami, she and her chlldren
stayzd at Néverland Ranch. She was told that thers were dsath threats on her
children’s lives because of the show, and that they would be safs there. Mrs. Arvize

said she wals asked to have the children make a rebuttal show and she refusod.

i ,
Mrs. Arvizolrelated that after a few days at the ranch she asked to take her children

" home. Shelwas told they could not Jeave Nevariand Ranch. A person named Dalter

(1ater identified as Deiter Wlesner), wha sald he doas "damage cantrol” for Michae!
Jackson, insisted that they could not leave bacause of the deaththreats to ths kids.
Mrs. Arvizol was in fear that Delter would harm her, so she did not argus with him.

;
Mr=. Arvizs sald she was nat able to watch news on TV while &t Naveriand. She was
intimidatedand leermed that her telephone conversations were belng monitorad. She
was ‘hreatenad by Ronald Konitzer, who alse works for Jackson. She was told that if
she went o tha palice or talked with anyone, he waould make the kids dlsappear. Mrs.
Arvizo alss described being kept away from the boys. When she asked ‘o see her
childran, she was told they were busy with Michesl.

Mrs. Arvizo said she suspected that her parsonal telephone calls wera being monltored
at Neveriand Ranch because she mentioned something during a call to & friend and
she wes létar confronted py Jackson's people regarding the same subject- She asked
Frark if hg'ar phano conversations ware bsing manltorad and he said "ne,” but thet thay
had ths w:pabllity to tap outside phene linas.

g X , .
Your Afnqnt learmed from Mrs. Arvizo thet on ene occaslon she finally speke with Jesus
(later identified as Jesus Salas), wha she thought was heed of security at Neveriand.
j .
It was late one night while Mlehael Jackson and the two Germans, Dalter and Ronalq,
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ware meatinég with Michael, that she was able to convinee Jesus to teke the family

‘home to Los Angeles. She described running in the dark through Neverland, bsing led

by Marie N)Fole, to find their way to tha car. Mrs. Arvizo was unable to recall exact
dates of events during this time pericd. She stated that thers were no clocks or

calendars ak Neverland and she would lese track of the date

I
!

Socn after I,;eaving Nevariand, she recelved a call fram Frank Tyson. Frank told her
that they sHould return to Neverland because the children were not sate because of
death threafrs. Mirs. Arviza told Frank about being threatened by Delter and Ronald
and he told]her that they had been fired. Mrs. Arvizo said Frank talked her into
retuming toi Neveriand for safaty reasons.

Whan §hc %md her chlldran retumed te Neverland, Mrs, Arvizo saw that Delter znd
Ronald wera &tlll there.  Mrs. Arvizo again asked to leave snd was told that she could,
but her chﬂ;p‘ren could not leave. “Jackson's people” kept nsisting the kids participate
inthe maklfng cf a rebuttal ilm, but she would not allow it, By “Jackson” peopls, Mrs.
Arvizo said|sha means Frank, Vinnie, Daiter, and Ronald.

Mrs. Arviza told us that when they retumed to Neverland, Jesus was still there. When
she appme;ched him, ha said he was ordered not to talk to her. He saiz ha gotinalet
of trouble ;ind they were angry about what he had done, She pleaded with Jesus {o
help her escape again, but he said he could net.

Curing our?lnltial interview with Mrs. Arvizo, she provided us with 2 Neveriend Ranch
letterhead which contzlnad the name "Jesus Salas” typad on the documsnt. The
!ett_erhead ipaper had been given to her by Jesus. Using this Information from the
letterhead] your Affiant conducted 2 Department of Motor Vehicles check for 2 Jesus
Salas, YoLxr Affiant determnined that e Jesus Salas resided in Santa Maria. On October
28, 2003, ?:'our Affiant placed a phone call to the Selas residence. A female answerzd.

‘She spoke Spanish. Your Affiant also speaks Spanish. From the conversation, your

1
T
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Afflant learned that 2 Jesus Salas [n fact lived there, but was not there at the time. The
female dld éay that Mr. Sslas had [ndeed formarly been employed at Nsverland Ranch.
on Navemb?er 12, 2003, your Afflant mat.with District Attorey Tom Sneddon. Mr.
Sneddon related that on Saturday, November 8, he met with Mrs. Arvizo in the Los
Angeles eréa. Mr. Sneddon said he showad her the photograph portion of the
Departmanl:: of Mator Vehiclas racord for Jasus Salas that your Affiant had earlier
sbtained. M. Sneddon said he had covered up the printed information an the
dozument afnd that only tha photograph was visible to Mrs. Arvizo. Upon seeing the
photograpr\:. Mrs, Arvizo immediatsly said, ‘That's Jesus. Head of Secunty at
Neverland Fanch."

Mrs. Arviza told us that several weeks =fter being held at Neverland Ranch following
their retum!from Miaml, and while her. children were still thers, she received calls from
Chilld Protédive Services (CPS) in Los Angsles. Mrs. Arvizo told the Jackson people
about the élls and how CPS wanted to interview the children. She said sha saw this
as an oppcirtunity to get her children out of Neverland. She was told by Frank that her
children would have to relurn to Neverland afterthe CPS intarview and could not laave
until they rrl\ade a publlc relations rebuttal flim for Michael Jackson.

Mrs. ArﬂZQ: sald she agreed that her childran could participate in the fllm so that they
would bs al'l[owed to leave Neverland. The thres chiidren wers taken o the heme of
Hamld Moslshi in West Hills to make the fllm. Mrs. Arvizo explained that the film was
made at three o'clock In the morning on February 20, 2003, Just hours before the
scheduled|9:00 a.m. CPS interview at her homs.

Your Afﬁa;\t was present on November 7, 2003, when Detective Sgt. Steve Robel
called Mrs. Arvizo 1o got more details about the fliming Incident, Sgt. Robel has sinca
relayed tolyour Afflant the information he gatherad during the conversation. Mrs.
Arvizoe told Sgt. Robel that Vinnle Amen plcked her up =t her boyfriend Jay's place and
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that the chl!dran were brought from Neverlaﬁd by Vinnie. They all met at Mr. Moslehi's
house whére the filming oceurred. She described the house as a two-story home with
a poal tablé and that to the right of the entryway was a bedroom and a bathroem.
Presant at the fliming were Hamid, Vinnle, Brad Miller and a young maie she could anly
Identify as working for Marc Schafel, and who asked a |ot of questions. The fiiming was
done by Hafmld in the living roem of his housa. Hamid was in charge of the filming. A
big black rn:ovla camera on a tr{-Pod and a large backgbund screen were used in the

filming.

Durng your Aflant's inltlal conversation with Mrs. Arvizo, she sald the name of the
filmer was ?—lamld Moslehl and provided home and celi phone numbers and an e-mall
address fort him. She said thls informatlon was given to her by Hamid. From this
'nformaticn, your Afflant was able to confinm from Department of Moter Vshicles

records that Hamid Maslehl lives a4 GG C=/ifomia 91307.

I

On Novemlr'uer 4, 2003, at your Affiant’s requést, Los Angsles Police Department
Detactive Crows, from the West HIlls Dlvisian, drove by the above address. Det.
Crowe relafiad {o your Affiant that— is a two-story white stucco
resldance w'.v'rth green trim. It |s located on the sast slde of the street. It has a two-car
gerage ancfi the numbers .’ 8re siencilsd in black on the curb. Det Crowe
observed t=i;2001 Chevrolet Suburban, licenss number¢llR registersc to Hamid
Moslehi, in the driveway. With this Information in hand, your Affiant accessed Accurint
Database fo see what other information could be lzamed about this person. Through
this sour:e{ you Affiant determined that Moslehi owns a businass named 'l Film, Inc."
located at §1154 So. Barrington, #2310, in Los Angelss, Callfernla. The business’s

corperate headquarters is listed as RN - formia 91307
E
On Wednesdey, November 12, 2003, your Affiant leamed from District Attorney Tom
Sneddon Jﬂat on Saturday, Novemnber 8, 2003, hie parsonally met with Mrs. Arvizg in
the Los Ar]lgclcs area. He showed her.a copy of a Department of Mator Vehicles racerd
| .
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containing a pleture of Hamid Mosiahi, Only the pictura portion of the record was
visible. Upon seeing the photograph she immediately said, "That's Hamid." She
identified the parson in the picturs es the same persen who llved at the Lester Lane
address and did the filming of the children in the sarly morning hours of February 20,
2003, before the CPS interviow,

Mrs. Arvizo was asked akout the February CPS Intervlew and why they did not make
any disclesures to the CPS Investigators. She told us that cne of Michze!'s sacurlty
guards, Asef (unknown spelling and unknown last name), was present when CPS
Investigators showed up at her hame. Mrs. Arvizo said when Assf was told by CPS tc
leave the roam for the interview, he pulled har inte the bedroom end geve her a smalj
recording device and told her to keep it on during the Interview. Asefwarned her not to
say anything wrong about Michael Jackson, because they knew where her parents
lived. He alst had hidden 2 record(ng device |n the room, just in case she dld not do
as she was told. She felt she had no cholee but to deny to CPS any wrongdelng by
Mizchasl Jackson. She added that she did turn off the racordsr that Asef gava to her.

After the CPS interview, the Arvize family was then taken back to Neverland by Chris
Tucker's fianzee, AjJa, Mrs. Arvize said the Jackson people wanted to verlfy that
ncthing was said to CPS and to make sura the film was okay, Mrs. Arvize sald the
Jacksen pecgle then got thom passpéﬂs and were [nsistent that they [eave for Brazil to
xeep tham out of the public's eye. She did nct want {o go to Brazil and told the
Jackson people Gavin had to keep pre-scheduled doctor appointments in Los Angsies.
Even after doing the film, they were not allowed to leave the Ranch.

Mrs. Arviza sald that she and the children remained at Neverland until March of 2003,
She recalled that Gavin had an appointment to ge to 2 medical laboratory on Marth 1C,
2003. She and Gavin were taken to the appointment in Los Angeles by Vinnie. The
appointmant was for a creatine clearanca. Mrs. Arvizo explained that 2 24-hour urine

sampole had been collested from Gavin and was to be delivered to the lab. This Is when
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“she |earned about Gavin's drinking alcohol. Gavin told her he had drunk alcshol the

night before and was afraid It would show In the urine test.  Gavin told her that Michae!
gava him wine and that Michael ¢alled It “Jesus Juice,” Gavin alsa said that Michael
was concemed the sicohol would show in the urine test.  On the way te the |aboratory,
tha driver, Vinnie, stopped at a restaurant so that Mrs. Arvize could use *he restroom.
When Mrs. Arvizo retumed to the car, she noticad that the container of Gavin's urine
was almost empty, though It had been full befors they stopped at the restaurant. Vinnie
told her that he had sccidentally knocked it over and spllled the contents.  Mrs. Arvizo
teld us that the container had a serew-on top and it weuld have been impessible to spiil
the contziner's comients. She belizves Vinnie smptled tr?e urine from the contairer on

purnose so that the elcohol would not be detscted,

Subsequently, investigaters determined that fallcw-up questions needed 1o be asksd of
Mrs, Arvizo., On Wednesday, August 13, 2003, at 1720 hours, your Afflant end SgL
Rshal met Mrs, Arvizo [n Los Angelas to conduet a follow-up interview, The interview

{ock placs in a8 hotel neear the victims' resldence

Mrs. Arvizo was asked if she had eny infarmation about the telephone caonversatlons
betwzen Michasl Jackson and Gavin. She replled that she remembered Gavin telling
her things which she felt were pecullar. For exampl=, Gavin's favorite coler is the
same as Michael's favorite color.  &lso, whatever Gavin liked, Michasg! likod s well.
Mrs. Arvlzo sajd that Gavin would share these things with her. She said soon after
Miche=| ieamed that Gavin was shering information with her about their conversations,
Gevin began closing up and not telling her things. Mrs. Arvizo explalned it was 2
crocess aver time. When asked |f Gavin ever shared with her any threets made oy
Michzel to Gavln, she said no.

i was clarified with Mrs. Arvizo that every time she was at Neverland Ranch, she
<tayed Inthe guest quarters. Sha described there being four separate guest quarters

.29 -



that were all furnished slightly different. Each guest quarter building was a ane-room
structure with an attached bathroom.

Mrs. Arvizo was asked to clarlfy why some of her things are in a storage unit.  M-s,
Arvizo began by telling us that “they,” meaning "Jackson's peaple,” had given her
Jifferent reasons why it wes lmpohznt that she and the children ne lenger live in their
Los Angeles apartment  The reason most often glven was because there were people
ihat were gaoing to kill her and the children. She was asked who wes teliing her this,
and she sald "Michael's people," and she named Frank, Vinnie, Delter, Ronald and
Srag Milier, all of whom told her that at diffarent times. They told her that peapls had
broken irto her apartment. Mrs. Arvize told ws she belioved them. They promised her
they would be buying her a house and an apartment, so the family would have twe
places 1o go to, back and farth. Sha was told the reason for this was so nobody could
find them. Sha explalnad that at that time her resldence was in East Los Angeles, and
that it was a small "oachelor apartment” Mrs. Arvize seld Michael's people moved her
things the first weekend [n March of this y=ar (2003).

Mrs. Arviza explained they wanted to get rid of ll of her things because, she was told,
thay were going to get her all new fumiture, [t was during this time, they wera talking
abou! relocating her to g different country,  This is when, Mrs, Arvizo explaineg, things
weren't “matehing up” to her. They were promising they were going to put the children
In a private schog| as a security measure, dus to the fact reperters were folloewing the
children. Mrs. Arvizo found out that was not true.  When she contacted the children's
school, she was to'd that' no reporters had com,é to the schoal to speak with the
chlidren. School officials also told her they wers unaware of the children being
followed. Sne said thare was nsver anything like what Michael's pecple had made
them feel frightened of.

Mrs. Arvizo advisad your Affiant that she was not physically prasent when her

possessions were bexed, maved and stored. The items stored Included fumiture and
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clothes and other perscnal belongings. Thera was not much fumiture becauss it was a
very small apartment What she feund pecullar was that the interest In maving her
things manifested itsalf when they found out she had kept the natas Michas! Jackssn
had s=nt or written Gavin. She had hidden some of the notes in & planted clay pot that
wound up In the storage locker. Others notes and the registration documents for the
gronce were [n her apartment prior to Michas!'s paopla placing her balongings In
sterags.

At the time of stcrage, Mrs. Arvizo was not told the location of the storage facellity, but
only that It would be in her namo. Later, after she had escaped from the Ranch, she
hired attorney Bill Dickerman te formally request of Michaal Jacksen that her storag
possesslons be returned to her. Through Dickarman's efforts, the storags unit was
located, but they learned from the sterage company that the unit was under the name of
a "Brad Mlller" and that storage fees ware in arresrs.

During our Inltial interview on July, 2003, Mrs. Arvizo provided us with numerous
documents and correspondence between her sttorney, Mr, Dickerman, and attomey
Mark J. Geragos. A raview of these lcttors reveals thet Dickerman euthored a March
2E, 2003, "Bemend Letter” for the return of numerous [tems belonging to Mrs, Arvizo's
famlly, Including the possessions in the storage unit and other items that were either in
Mlchael Jackson's or Jacksen's agent's possession. In an Aprll §, 2003 lstter to
Attorney Dickerman, Attorney Geragos responded, "Please give me a call so we ¢an
mzke arrangements.” In a letter dated Aprll 15, 2003, Geragos wrote, “We have
retrieved various items from storege and would a2ppreclate your advising us as to where

thay shauld bs deliverad.”

From tnese letiers and conversations referenced in other letters that form the
correspondence between Attomeys Geragos and Dickerman, it is clear to your Afflant
that Mark Geragos was acting, or at least purporting te act, as the agent for Michasi
Jacksen In referencs to Dickerman's demands, and that he poss=ssed knowledge of
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and controi over many of the {tems demanded, particularly thase In the storage unit
Interesting eameong the varlous discussions In the correspondence was the informatien
in an April 8, 2003, letter authcrad by Attomsy Dickerman te Attorney Geragos
documenting a conversation they had had earliar that afternoon. The letter referencas
‘he fact that, according to Geragoes, the move was videotaped and that thera is a
documsnt purporting to show that had Mrs. Arvizo signed off on the move. Mrs. Arvizo

denies signing any such document.

During a conversation with Mrs. Arvizo and Jay Jackson an September 18, 2003, your
Afflant lesrned that the storage campany and Jackson's lawyers agreed that the
Arvizos could regain pussassion of the stored llems if thay pald the outstanding storage
fzes of $580. Mrs, Arvizc dld not have the money to pay for ratrieval of the itams. The
Santa Berbara County Sheriff's Department and the District Attemey's Office agreed
amongst themsalves to split the amount of the storage fees so that a search could be
conducted of the stored property ta determine whether evidence in the form of notes
authored by Michaal Jackson to Gavin wers still among the stored possessions. Jay
Jacksen further related that when he [nitlally called Dinc's Storege and spoke with
"Geerge” (last name unknown) wha purported te be the awner, he was informed that
they could not g=t access o the storage unit because Mrs. Arvize's name was not on

the account.

On October 1, 2003, Jay Jackson (Mrs. Arvizo's beyfriend) and Mrs, Arvize went ta
Cins's Moving and Storage locsted at 12841 Saticoy Street, North Hollywood,
Califormniz 81605, The S580 outstanding storage fee was pald and they retrisved the
Items frem the locked contalner and placed them in a U-Haul. Bsfore leaving, Mrs.
Arvizo chacked to sse if tha Michael Jackson nctas were still thers, hidden in the
pottad plant, They ware not. Nar were thay or the other notes concezled in her
apartment’s furnishings among any of the itsms retrisved fram the contalner, After
lcading the possessions into the rental U-Haul, yaur Afflant leamad from a
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N~ conversation with ég’:. Robel that they met Sgt Robel and Lt. Jeff Klapakis at a naarby

7-Eleven Store.

Sgt. Robel told your Afflant that he abtainad th= paperwork given to Jay Jeckson by
Dinc's earfler that morning. Your Affiant has reviswed this paperwork. It reflects that
the storage unit was rented on March 1, 2003. The address on the billing statement
was “Brad Mma'r, G - forniz 90212." Ancther
docgn-}ent which appeers to be the storage rental agreement, also refiects “Brad Miller”
as the renter, but with a different address. "CK#1477" Is handwrittsn on that
document. itis datad “3-1-03" at the top. A third document, entitled “Non-Negotiable
Warsehouse Recelpt and Contracl” with *“Warehousa Recaipt No. 439" printed In the

upper right-hand comer, refects that the items that were placed In sloregs wers

recaived on the account of ‘Brad Miller,

On October 3D, 2003, your Affiant requested a Department of Motor Vehicles records
for "Brad Millsr." The returned record, with phetograph, reflects a Brad Greg Millar with

an address cf_Lcs Angeles, California 80087,

A confidential relieble agent was asked to visit the building located at—
_- Around 11:00 a.m. on November 14, 2003, that
individual made contact with & female employee [n tha reception area af‘ office No. 205,
which was the number shown next to Mr. Mlller's name on the directory Inside the
anlrance to the building. The receptionist stated that Private Investigator Miller was no
ionger In that office, but had moved downstairs to office No. 108. The Individual
proceeded downstairs to Ofﬁcc No. 108 and obzerved the name "Bradley Milier* on the

door. The door was lacked.

Records of the California Bureau of Security and Investigative Sarvices reflect that
Bradisy Greg Miller of Baverly Hills is currently lizensed as a private investigstor
(Licensa No. 17530.) )
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Mr. Sneddon informed your Afflant he met with Mrs. Arviza on November 8, 2003, The
purpose of the masting was to secure her signature to some applications for victims'
compensation, tc pick up severa| items of evigance that she wanted turmed ovar to
investigaters, and to show her two photographs. Mr. Sneddon showed her
Dapartment of Moter Vehlicles phetagraph of Brad Mlller hs had obtained from Sherlffs
investigators., Only the photograph itself, and not any of the printing ¢n the decument,
was éhown to the witness, Upon seelng the photograph, she Immedietely sald, "That is
Brad Miller.”

Mrs. Arvizo was asked to clarify If the storage of her household goods happened before
cr after the CPS interview. She sald it was after the interview. Mrs, Arvizo explained
she was becoming mors concemed. Michaal's people promised to get a tutor for the
children; that did not heppen. She stated matter-of-factly that the schoal boaks her
children had taken to Neverland disappsared. She belloves they were taken by Frank,
Vinnle, Ronald or Delter. Mrs. Arvizo sald those individuals were getting angry with
her and threatening her when she wanted to go to the doator's appointments with Gavin
In Los Angelos.  She was thinking that if they really cared about her children, they
would want Gavin to go to his appaintments with his doctor. She could not understang
the urgency of tham wanting the family tc leeve the courtry.

Mrs, Arvizo explained that everything that they were made to endure with Michasl ano
Michael's people has interrupted her family's life and affected Gavin's and Star's

bahavior. Mrs. Arvizo said Gavin's demeanor and conduct has changed noticeably,

- He recently shot her in the |eg with 2 BB gun, and he gats angry for no reason or

czusa. Star now cilings to her for no reason.

Mrs. Arvizo went on to sey that Michael's poopls wanted her and the children to go to
8razil. She did nct wantto. She told them she dld not want to be moved and Jeave
he~ things behind. They wantad her to sign a piece of paper stating she wantsd tc
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move. She told them she was not signing anything. She demanded to know where
her things were and wha had moved tham.

Your Affiant has read end reviewed a Santa Barbara County Sheriff's Continuation
Sheet authored by Sgt. Steve Robel, dated Octebsr 31, 2003, The report reflects that
on Octcber 28, 2003, at 1600 hours, Sgt Robel talked to Mra. Arvizo by talepnone
regerding the passports and visas she had mentioned In her earlier discusslons with us
in July 2003. Your Afflant gleaned from that repart the following Irformation:

Frank Tyson and Vinnie Amen told Mrs. Arviza and her chlidren they naaded to get
passparts and visas in ordor to traval te Brazll. They told her and her childran that they
needed to re-locate to Brazll due to the death threats belng placad an her famlly's llves.
Scme time around February 26, 2003, Mrs. Arvizo and her children were driven to a
Wal-Mart or a Rite-Ald store, passibly in the Senta Maria araa, to have passport
photographs teken. After getting thelr phctogr‘épha taken, they were driven to Marc
Schafal's houss, whe Jives in the Calabasas area, According to Mrs. Arvizo, Schafel
was represented to te the head of “MJJ Productions:” Mrs. Arvizo said that Tyson and
Amen picked up the passport applications from Schafal.

Therea®er, Tyscn and Amen drovs them ‘o the Federal Building in Les Angeles at
which time they submittad their passport applications. The fees for the passports were
paid with a chack from “MJJ Productions.” Mrs. Arvizo believes it was around March 1,
2003, whan Tyson and Amen than took the family to the Brazilian Consulate in Los
Angeles ta get their visas. She sald that during the passport and visa precass, she and
her children, 2long with Frank Tysan and Vinnie Amen, stayed at a mote| in Celabasas.
She belleves the motal was a Country Inn and Suites, but she Is not positive of that,
During thaeir stay a2t the motel, she and the chlldren were not eble to leave their room
unless they were aescorted by Tyson ar Amen. She further added that Jackson's
repressntetives purportedly purchased airline tickaets for them to fly to 8razll. She
reportsd to Sgt. Rabsel that neither she nor the children knew the name of tha zirline,
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but she dld see the vlsas and tha passports. Naither she nar her children wers glven
possession of the visas or passports, which ware retained by the Jackson people. She
helleves the “Jackson peoplg” still have them,

Mrs. Arvizo was asked why she retumed to Neverland sfter escaping in the middle of
the nlght in February, 2003. She sald Prank called her and told her he wantad har to
go back to the Ranch, and that Romald and Daeijter had bean fired. She sald Frank zise
told her that the children were In grave danger, and that Mrs. Arvizo dldn't know that
Michael Jackson's people were recaiving dally death threats on the children. Frank
icld her nat to return to her apartmant, because If she did, she'd see that the threats
are real. Frank told her that her parents’ houss was under surveillance by the persons
making the dsath thrazats on the children. Mrs, Arvize said she belipved what Frank
was talling her. When she told Frank about Ronald and Deiter threatsning her, he
(Frank) aasured hor that Ronaid and Deiter had been fired. Mrs, Arvizo said those are
the reasons she returned tc Neverland Ranch with her children.

Mrs. Arvize said that upon retumning to Neverland, the first paople sha saw wers Ronald
und Dejter. When she saw that Deiter and Ranald had not been firad, she wanted to
laave the Ranch with her children. Frank told her she could |eaye, but the children
had to stay.

Mrs. Arvizo was asked to clarify what happened after Gavin's medical appointment in
L.A. on March 10", Mrs, Arvizo szid only she, Vinnle and Gavin went to the medical
l2b. Star and Davallin were still back at Neverland Ranch. Thay were supposed 1o
return to the Rench after the appointment, After Vinnie spilled Gavin’s urine samﬁle,
she finzlly felt she had something peopls were going to believe and that sh= was not
crazy. I the past Frank had told her that they did things & certaln way so that if she
ever went to somebody they would be able to refute har, Mrs. Arvizo said that Is why
she has been very caraeful about not telling anyone what has happened to her and her
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famlly. Mrs, Arvizo stated that 2long the way, she had to make things appear “natural

and normal” and sho wont elong with thelr requests,

Ameng the things discussed in the previously noted November 15, 2003 conversation
between District Atterney Snaddcn and Mrs. Arvizo was the Tact that what remained of
the urine sample had been dslivered to the 1ab that day. She subsagusently received a
lerter frem Kalser Hespital stating that the sample was Insuificient to de the creatine
clearance test. Atorney Dlckerman has the Kaiser lstter.

Dlrecﬂy after Gavin's medical appointment, she told Vinnie since she wes going to
Brazjl she nexded to gat her nalls done and other feminine beauty treatments. What
she reslly wanted was to get as close as she could ta her boyfriend'é place of work to
conlact hlm. She told Vinnie she would retum to Neverland, but first neaded to stop by
the salon, which was near her boyfriend's work.  Vinnle called Frank at Neverland.
Frank toid Vinnia to tzke her to the salon, but they had to [eave immediately afterward.

From the salon Mrs. Arvizo called her boyfriend and told him of her situatlen. She said
her boyfriend arrived at the salon shortly after, Whsen Vinnie saw her bayfriend arrive,
he told her it was tim= to ga.  Mrs. Arvizo sald she wanted ta spend some time with her
boyfriend, but Vinnie responded it was not part of the plan.  Vinnle stepped outslde of
the salon to call Frenk. Vinnle then retumed Inside the saion and {old her it was
unaccoptable and that shs had to retum to Neverland., VWhen Vinnie again stepped
aut of the salon she noticed Gavin to be nervous and frightened. Gavin told her, “No
Mommy, you're messing up the plan. She said thet Frank's plan was for them to
return to Neverland. and immediately leave for Brazll. Mrs. Arvizo sald she knew if she
wont back to Neverland Ranch, she would be made to go ta some unknown city in
Brazil. They described it as away from any.hotsls in a place that would have no
Amsaricans, sc no one would recoagnize them and be able to send the killers there.
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Mrs. Arvizo was asked if she aver went back to Naverland Ranch and she said no.
She teld Vinnie she had to make a court ap;ﬁearanca ragarding child support the nex:
day (March 11, 2003). She said Davellln and Star would nesd to be present in court
Mrs. Arvizo explained this would be a chance for her to get ail of her children in Los
Angeles. They refused to bring Davellin and Star, and told her that she needed to
retum. When this plan failed, she thought of another way to gat Davellin and Star aut
of Neverland Ranch. Mrs. Arvizo explainad she had to make some type of plan that
was not suspiclous, because she said Frank told her he could make the children

disappear.

Mrs. Arvize explained haw she was abls to get Daveliln and Star out of Neverland
Ranch. She tald Frank that har perents were iil and she wanted the children to ses
thelr grandparents one last tima bafore 1eaving for Brazll.  She told Frank the
grandparents would seo that the children ars wel| taken eare of, and if anyone evar
questioned the grandparents, the grandparents would say everything is fino with the
children. Mrs, Arvizo had Jay Jackson contact her parents and tell them of the
shtuation. He did, =nd they agreed to go along with the plan. Her father then called
Neverland and spoke with the children, knowlng that Frank would be listening to the

phane call.

Mrs. Arvizo's father told the children that he weas Il and neadad to ses tham, Soon she
receivad a phona call frcm Frank. He toid her that the children could only visit
grancdpe for one hour and that she had to promise him that she would retum. Mrs,
Arvizo told Frank she agread to return, but she wanted the children to have twp days
with the grandparants, not just one hour, Frank agreed only after Mrs. Arvizo promised
Frank she weuld stay in Brazil for as long es they wanted. Mrs. Arvizo said both
Davellin and Star were then brought down by Vinnie lo the grandparents' home.

Mrs. Arvizo was asked if they had returned to Neverland Ranch after twe days. Mrs,
Arvizo said no. The day after they retumed Davellin and Star to her she called Jesus
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and lsft a voice-mall message, telling him thay wers not going to return.  Frank ther
called her parents’ heuse and tald them thay are not getting their things back. He
repaatedly called her parents’ home and left threatening messages on the answering
machina. Mrs. Arvizo was asked !f they still had the answering machine tape, and she

said no.

Michael's pacple continued to {ry to get thae Arvizo children back to Neverland Ranch.
They refused {o retum her things in sterage. Somoone slipped a note under her
parents’ front door Indizating Gavin and Star needsd to call Neverland immediately. In
addition, Frank nd Vinnle both came knocking on her apartmant door. Whan she
wouldn't snswer the door, tney sterted throwing rocks at her apariment,

"Mrs. Arvizo was asked why, in her opinlen, Jackson's people lied to her sbout the

death threats end were trying ta move her to Brazll. Mrs. Arvizo replied, “Because they
did wrong.” Mrs, Arvizo was asksd what they did wrong, and she said "becauss of the
things they knew they did ta Gavin, Star, Davsllln and ta her.* She 9aid she belioved
they thought because sha lived in East Los Angeles, that nobody would care or miss

thern.

Mrs. Arvizo was reminded of the CPS interview Incident, and askad if the bodyguard
Asef ever retrisved the second reccrder. Mrs. Arvizo sald as soon as the interview
wes cver, tha bodyguard entered the living room whlle the threz ladies ware stlll thers.
It was during this time she belleves Asef ratrieved the second recorder, but she did not
know from where. Mrs, Arvizo added that Asef did not leave until he mado sure thet

the thres ladles from Child Welfare Services wers gone.

On Monday, July 7, 2003, at about 1150 houre, Detective Sgt. Stave Robel and |
interviewed Davellin. The interview took placs at the CALM Cotlege In Santa Barbara,
Davellin said she met Michae| Jackaon during the time Qavin was hospitalized in the
year 2000, She explained that Michae! Jackson was In telephone contact with Gavin
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and Michael had invited the whole famlly to go to Neverland Ranch. Davellin said she,
her fathar, her mother, Gavin and Star visited Neverland Ranch for about one weeak.
While at Neverland Ranch, Davellin and her parents had their own rooms in gusst
units. Gavin and Star stayed in Michas! Jackson's bedroom. Davellin went on to say
Gavin told her Michasl asked Gavin and Ster to stay in his bedroom end that Michae!
told Gavin ana Star te ask their paronts during dinner for parmission for them stay with

him In his room.

Davsllin sald Star told her that during this first visit to Nevarland Ranch, Gavin and Star
saw pomography cn thé computer. Staralse {old her zbout a bosk contalning nakad
wornen in Michael's offlce. Gavin was prassnt whan Star told her this information.
Gevin told her not to say anything bscause Michae| would get mad. Gavin told her
svarything is sceret and that they can't say anything.

Dsvellin related thet Gavin and Star visited Neveriand Ranch many times without her.
She had been to Neverlznd Ranch only twice before February of 2003. The second
time she visitad Nzverland Ranch was when the TV show "“Livirng with Michae] Jackson"
was being filmed in September 2002. The family [eam=d about the airing of “Living
with Michas! Jackson® in the United Klngdom when reporters camae to their house in
Los Angeles. RIight after the show alred In England, Michael called Gavin snd invited
the family to join him in Florlda for 2 press conference "o fix all this.”

Davellin sald she was mostly excluded from Joining Gavin and Star when they were with
Michael. She was never invited to stay in Michae!'s bedroam. Days would go by
wlthout her sseing Gavin or Star while at Neverland Ranch. Davellin told ms Mizhzel
had glven Gavin and Star nicknames. Gavin's nickname was "Apple Heed" and Star's

was "Blowhela" She dld not get a nickname.

Davsllin was asked if she ever saw or heerd of Michas| aver deing anything
inzppropriet2 with Gevin or Star. Davellin said she saw Michael give alcohoel to Gevin
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and Star. During a visit to the Ranch, as she walked Into the srcade room she sew the
three.g> down a hidden staircase behind the jukebox. Sha followed Michael, Gavin .
and Sterints the wine csllar where shoe saw Michael glving Gavin and Star cups of
wine. | asked Davellin how she knew it was wine. She replied {hat they were in 2
wing celler and there was nething else there to be drinking. Also, Gavin later told her
that they (Gavin and Star) drank wine with Michzel In the wine cellar.

Gavin aiso tolc her they were dninking alcahcl every night and asked her not ta tell their
parents. Gavintold her that they drank wine and alcohol givan to them by Michael in
Sprite and Diet Coke cana. They also drank *Skyy” (a brand of vodka) and tequlia.
Gavin {3ld her that he told Michzel the doctars sajd he couldn't drink alcohol and
Michael repiled something to the effact of he, Gavin, shouidn't believe in doctors.

On another occasion she walked into the kitchen at Neverland and saw Michael mixing
alcoholic drinks and giving them to Gavin and Star,  She said Michael called wing

"Jesus Juice” and she persanally heard Michael use the term “Jesus Juice.*

Davellin said that in Michaae!'s jet on the way back from Miamij in February of this ysar,
she saw Gavin and Star drinklng from Diet Coke cans.  She said later, Gavin tald her
he was drinking wine on the plane and that Michae| had glven him a watch and Jackat
as 2 bribe not to tell snyons.

Davellin said she was teld by Gavin 2nd Star that they played s gams with Michae!

where they made prank phone calls. They told her that if they didn't make a prank
phone call they had to drink alcohol.

Both Gavin and Star disclosed te her that Michae! talked about masturbation and
white stuff came out when they touchad themselvas, Gavin and Star also told her
about Michze!l "humping" a mannsquin and another instance when Michas| undraszad
In front of Gavin end Star. Gavin alsa disclosed to her that Michael had touchad
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Gavin's “bahind” with Michael's hend outsids of Gavin's ¢lathing and that Gavin felt

uncomfortable. Michas! talkad to him about sex and that Michael wanted Gavin to

leave his undsrwear in Michsel's basket (hamper) whan he changed clothes. Later she
learmed Gavin's underwear was never returned. When Gavir's clothes wers sent back
to him In a suitcass after they left Neverland for the last time, he found all of his

clothes, except for his underwear.

Davallin went on to say that she cbservesd Michas| always kiselng, caressing and
hugging Gavin. Michael would obsessively adjust Gavin's shirt all the time. Michzel
did this rn.ostly with Gavin and not Star. She bslieves Michaal's bahavior with Gavin
was inappropriate, howsver Gavin has not disclosed anything else to her. She fezls
that there is mare thet Gavin is not talking abcut  Davallin desecribed sesing a change
in Gavin's behavlor., HE used to ba more op2n with her and now he keeps to himself.
Before the last visit to Neverland, he was a “loving little boy," but now he is more

aggressive and quiet. Davellln faels something is very wrong with Gavin,

Davallin said Star did not disclose anytning to her about being tauchad by Michael, but
he told her of a phone In Michael's bedroom that could monitar all of the phona lines in
Neverland Ranch. He told her of an instance whers he walked Ints Michael's room
and saw Frank and the "German guy” listening to Mrs. Arviza's personel telephons call.
Star told her that when they saw him they quickly turned It off.

Davellin was asked why none of this was told {o the CPS workers during the Intarview
In February of this year. Davaliin sald she was scared to say anything. One of
Michasl's security guards was thare and that he had talked with Mrs. Arvizo in the
badroom before CPS arrived. She was tald of death threats on them and she felt she
couldn't say anything. Also, while at Neverinnd Ranch she was told they could nct
laave becausa of death threats. She said that when they did call 8-1-1, it rang the
sacurity office at Neverland. ‘
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Davellin was asked to deserlbe Michae!'s room. Sha said there s a hallway leading to
Michas!'s bedroom. In the hallway is 2 double door which has a code lock and a
surveillance eamera. She did not know the code, but Gavin and Star may know it.
Afer entering the double doars, there are stairs that lead down intc a room. She
explained that Michael's bedroom has two levals. On the lower floor thare is a TV,
Jukabox, coueh and firsplace. There are two restrooms on the lower flaor and a
stalrease that leads to the upper level which contains Michzel's bed. On the level that
contalns Michael's bad, there Is also a computer, tapes and a pull-down TV screen.

This concluded our initizl interview with Davsllin.

On August 3, 2003 at 1702 hours, there was a follow-up interview of Davellin in Les
Angeles. The interview took place at the same [ocation as her mother’s intarview.
Davellln was asked how Gavin has been acting. Davellin described Gavin as
becoming progressively more argumentative. Davellln was asked if Gavin has shared

any informatlon from our previous Intervisw with him.  She said no.

Davellin was reminded of the wine cellar incldent, and she was asked to das»cribe the.
wine callar, She dascribed going down a stalrcass and tuming to the right whero therc
cre same "cubby holes” that contained sleeping bags. There is 8 doorway |aacing into
s room. In the room were wine bottles on the wall, and a counter with a cupboard of
cups. When asked whon she observed the wine csllar, she sald it was meny times
during their last visit to Neverland Ranch aftar the trip to Miami. Davellin added that
she observed Michzel, Gavin, Star, and Frank come up from the wine cellar many timzas
CRITYINg cups.

Next, Davellin was asked about the time thay |6t Neverland Ranch |ate In the evaning,
Davellin explained that 2 worker by the name of Jesus took them out of Nevertand at
Far mather's request. She believes the car used to transport them was a black Rolls
Raoyce, and that they left about midnight. The reascn for them leaving Neverland late

at night was becauss Michael's people were very controlling and teld them they cculd
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not leave Neverland, They were not allowed to call their grandparents and say whera
they were. They were being told thers were death threats on their lives. Whaen asksd
who Michael's people arse, she sald Frenk, Vinnle, Deiter, and Ronald. She adced
they were alsc not aliowed fo watch the news. Deiter and her mother were in a room,
and they were always yelling. When asked if she beard what they were yelling about,
sha said she only heard yelling. Deiter also told them what to say and how to behave,
and what they were supposed to tall everybody regarding the fliming.

Davellin was asked if she or anyonz in her family had ever been threalened and she
sald they were tald about having death threats on their lives. They dic not give a
reasaon for the death threats. She was specifically asked if death threats were made to
her end she sald that she could not remember. When asked if she was scared while

they ware at Neverland, she £aid yes, and that she just wanted to leave,

Davellin was asked if she recalled the CPS workers' interview el their home, and she
seid yes, She was asked who was present at tha interview. She said the three social
workers and Michael's security guard. She dld not know the s=zcurlty guard's name.
She did not know why he was thars. He just showed up on that day. Aja, Chrls
Tucker's fiancée, and their son, were alss there.. When asksd the reascn for Aja's
presence, she said she was there only as a frlend.  Alsa present during the Inwerview
were Gavin, Star, and their mother. Davellin was askod if A3, the baby, and the
sacurity guard were allowad to remaln during the Imtervlew. She said no. She
explained thay ware asked to [save. At thattime, Aja and the baby left and ths
security guerd pulled her mother Into the bedroom énd closed the door. A few
moments Iater, the security guard |eft and her mother rejoined them. She obssrved
something bleck in her mother's hand. Latur her mother told her the securlty guard
had givan her a tape recorder and wanted her to place it in the room while they were

being Interviewed by the socfal workers.
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Davellin was asked why auring the interview with the soclal workers, she did not say
anything about the threats and not being able to leave Neverland Ranch. She said,
‘We were so scared, we didn’t want to say enything.” She told us that she toid the
gocial workera that everything was okay. Davellin was asked if anyone told har to say
that and she said yes. Davallln said before Ieaving Neverland Ranch for their meeting
with the CPS workers, Michael's paople told them to tell the soclal workers that
everything is ckay and that there Is nothing wrong. Whon asked who told them te sav
that, she indicated Frank and Deiter told them at different times. She was asked if she
was told by Frank and Daiter of any consequencas if thay did rot say what they

wanted, she said no.

Daveliin was asked if she rscalled what Gavin and Star had told her about a
mannequin and she said yes. She was asked if she had sean the mannequin. She

said Michael hac several mannaquins and did not know which ona it was.

Davellin was asked if Gavin and Star had deseribed to her any more detail about the
Incident where Michael was naked In front of them. They told her that Michasl walked
naked one time in front of them and acted like nothing was wrong.

On Monday, July 7, 2003, at about 1335 hours, your Affiant and Detactive Sgt. Steve
Rabel interviewed 12-year-old Star, The interview took placsa at the CALM Caottage in
Sznte Barbera. Star said he atlends John Burrews School and receives average

grades. He Isinvelved In @ Navy-sponsored kids program called Sea Cadats.

During the rappart bullding and developmentzl asssssment, | noted Ster appsared to
have age-consistent knowledge and behavier. When asked If he knew the2 diffsrenca
between right and wrong, he indicated that he did. When asked to give an example of
something wrong, he said "to lie." Anather example of something wrong wes to "steal."

When asked what happens If one lies or steals, he said "get in troubie.” An exampiz of

-55-



something right, he said was “to tall tns truth.” Star said he was taught right and wrong
Ey his mather.

Star told vz he met Michael Jackson when he was nine years old through Gavin, who at
the time was in the hosgltal for cancer. Star sald he was not sure why, but Michae!
Jackson called Gavin at the hospital. Shertly after Michael Jackson began talking on
the phane with Gavin at the haspital, the family was invited by Michasl to goto
Neverland Ranch. Star said his biologleal father, mother, sister, Gavin ard he wers
picked up by Mizhael's lime and taken to Neverland for one night.  His father, Gevin
2nd he stayed In ane guest unit and his mother and sister stayed In another, During
the vish, Michael Jackscn gave DVDs and a |sptop computer ms glfts o Gavin.

During thelr first visit, Star sald activitizs includsd going on rides and driving golf carts.
While riding in golf carts, Michael wanted Gavin and Sfar to curse. Mizhae!l asked
them "what's your faverite curse word,” Their parents were not prasent during thls
incidont. The family was returned homs the nzxt day in Michaeal's [Ime. He could not
recall anythlng else that happened during this first visit. )
Star stated that Michael Jackson remained in &Rlsphone contact with Gavin. Michze!
would call and talk with Gavin for hours, When asked how often Michael would czil
Gavin, he sald Michas! celled once every other day. He did not know what Michae|

and Gavin talkad about,

Star told us he was not sure If the follewing incident happened on the first visit or
second visit to Neverland. Micheel's [ong-tims friend, Frank Tyson, was present with
them in Michasl's badroom. Frank connectea Gavin's laptop computer to the internet
2nd Michael started searching for pornographic websites, Micheel typed either

www pUSSV.Com or www teenpussy.com and they (Gavin and Star) saw "naked |adles.”

Star deecribed scoing a female holding her shirt up and exposing her breasts and
Michael commented "Got milk?" Michael's son, Prince, was slegping nearby and
Michaal| told Princa he was "missing cut” Frank Tyson told them not ¢ tell thelr
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parents sbeut the pom. Michael asked Gavin to stay in Michael's bedrocm. Star

raitorated he was not sura if it was on the first or secend visit.

Star told us that on the sams night they saw pomn on the computer, they all slept in
Michael's bedroom. He and Gavin slept on Michael's bed while Frank 2nd Michael
slept on the floor in slesping bags. '

Star had a difficult time being able to recall each individual vislt to Neveriand Ranch.
VWhen askad, he said ha remambers golng to Neverland Ranc_:h a total of six or sevan
times. On soms VIS'“S to Neverand, Michael would not be there, He racalls one time

golng to Navaerand with only his father and Gavin.

In Fabruary of this year (2003), Michaal irvited Gavin to Miami to do a press
conference regarding the TV show. He, his sistar, Gavin and thelr mother traveled to
Miami aboard Chris Tucker's private plane to meat with Michael. Once they arrived
they stayed in the same hotel as Michael. Hs added that no press canference took

placse while they were there.

Star said that whils in Miami, Gavin was acting strange. Gevin told him that he was
drinking wine with Michasl, Gavin would meet aften with Michael in the bathroom.
When he asked Gavin whal he and Michael were doing In the hathroom, he told him
they wars just talking. Star said he thinks they were In Miami for three ddys, but was
not sure,

Star described the following incident as heppening on Michael's private plane during
the return flight frem Miaml. Michas] gave him a can of Diat Coke to drink. Upon
tasting it, Star seid it tasted /lke rubbing alcohal. Gavir told him that It was wine. He
observed a red coler arcund the rim of the can.  Michael alsa told him there was wine
in the can., Star sald Michael was acting funny on the plana. Michasl was poking
cthers in the “butt” with his foot. He was making erank calls on the plane to unknewn
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people and asking, "Does your pussy stink?" DOuring the flight, he absarved Gavin fall
asleep with his head on Michasl!’'s chest He saw Michaei licking the top of Gavin's
head while Gavin was asleep. Star physizally showed us Michael's action by sticking
his tongue out and moaving his head, much like & cat would do wher grooming. Others
¢ the plane wers Michael's children, two nar;nies. Michael's doctor, hls slster and his
mother. The nannies’ names were Patti and Grace (unknown last names). He
believed the doctor’s name ta be Dr, Farshchian. When the plane landed, 2 [imo task
them all directly to Neverland Ranch.

Quring their stay at Neverland Ranch after vislting Miami, Star sald he and Gavin both
slept in Michael's bedroom. He described drinking alcohol every day and that he =snc
Gavin were given wine and vodka by Michasl. When askad how he knaw it was
vodka, Star replled “that's what it sald on the battle.” He 2aid Michael called wine
“Jesus Julca.” They drank In Michael's be'droom, his office and the arcade room.
Michae| would glve Gavin more alcoho! than he gave to Star.

On one occasion during thls stay as Star was walking up a stairease that leads to
Michael's bedrocm, he saw Gavin and Michaal In Michael's bed. Gavin was esleep or
passad out from drinking. Gavin was wearlng pajamas and Michael was wearing s t-
shirt, underwear and socks. Both Gavin and Michael were on top of the sheats. Hs
saw Michael ‘[acking off" under his underwear with his right hand. Michael's left hand
was under the front of Gavin's pajama pants. Michael was lying on his back and Gavin

was sleeping on his 6ide. Star sald ha then Isft to go sleep in the guest quarters.

Star tald us he observad Michael and Gavin in Michael's bed a second time uncer the
seme circumstanzes, Again he was walking up the stalrcase to Michael's bedroom
2nd again saw Michae| doing the same thing to Gavin as describad abovs, but this tims .
Michael had his own penls out of his undenwear whils “stroking il.” He sald Michael's
penis was "hard.” When askod ta axplain, Star stztsd Michael had an eraction In his
zenis. Star again left ta go sleep in guast guarters,
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Star stated thet Michae! often wantod Star to leave the badroom and only have Gavin
slgep in Michae!'s room, Star describad belng locked out of Michael's bedroom orce
with Gavin still inside with Michasl.

Star described ancther incldent where Gavin was sleeping in Michael's bed. Starwas
half asleep in & chair next to the bed.  Michael came into the bedroom and got into bad
with Cavln. He bsliaves Michael thought ha was asleep. He observed Michael scoct
up ta Gavin who was curled up and sleeping on his side. Michael began moving his
hips back to front against Gavin's back side. Gavin was wearing pejamas and Michae|
was wearing underwear. Star said ho then prefended to wake and Michae! quickly

mecved away from Gavin and pretendsd to be aslagp.

Star described Michael Jackson's bedroom as having double doors that have several
locks, Including a combinztion lock., He said the combination is either 1850" or 1842°,
The 1848*Is a generél ccmbination for Neverland Ranch and Star believes 1880* is
the =ombinaton tc Michael's room. Michzel's tedroom is two levels or floors. On the
first fioor s a fireplace, dicital plane, big-screen TV, phone and two bathrooms. The

fioar [s a combination of exposed wood and tan-colared carpeting. A staircase |eads

" to a second-flcor room tnat has Michael's bsd. The railing at the top of the stairs Is

rmade of wood and matcnes the floor. There is 2 picture of Michael with celebratad
cenluses hanging on the wall 2bove Michael's bed, a TV scraen that comes down from

the cojling 2nd a table with a computer on |t

Star stated that on one eccasion Michaoel wantsd Gavin and him to take slaeping pills.
Michae{ tcld him te gc.and get the sleeping pills from Rudy the head chef. Mizhasi
wanted Gavin and Ster 10 iaka the pills, but somshow the subject changed and the gills
were forgatten, He kept tha sleeping plll and their atterney now has .
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Star described sealng Michael Jackson naked on one oc&:sion. Gavin and he were
sitting up on the edge of Michael's bed watching TV In Michael's bedroom. Michaal
walked into the tedroom completsly naked, uxcept for socks. When thay saw Michzel
was naked, they qulekly looked away. Michae! told them "it's okay, it's okay* and sat
on the bed with them, and then sald "you guys should do the same.” Star said

Michael's penis was erect during this incident.

When asked ‘c describe Michael's penis, Star said he did not remamber details
because he only glanced at it, but motionsd with his hands that Michael's penls was
zpproximately five to seven inches long.  SgL Robel asked what happsned next. Star
statod the incident.happened c{uickly and they left the rasm,

Star toid us that Michael Jackson's bedroom hes a phone that can monitor all of the
phone lines at Neverland Ranch. During their stays at Neverland, Michael Jackson
v/ould, keep him and Gavin away from clecks and “dates.” This made It difficult for
them to keep track of how |ong they were at Nevarland Ranch.

When asked, Star sald Michasel Jackson touched him Imappropriatsly. The incident
oceurred when they vare In a golf cart.  Star was driving the golf eart and Michas! was
next to him. Michaal then reached over and touched Star's “testicles and penls® over
his clathes with Michael's left hand. He did not say anything to Michael and cantinued
criving the golf cart.

On another occasion Michael told them a story about a movie where 2 kid was
masturbating and then "humped" a dog. Michael talked about masturbation and asked
them if white stuff came out of their private area.

Star described seeijng a black suftcase In Michael's offies which contained pornography

magazines, Tne magazines included Playboy and Hustler. Thay contained only
pictures of naked women, not men or children. They also saw Michael “hump" a

.30 -



fomala child mannequin on Michael's bed. Mlchae! was draessed and only acted like

he was having sex with the manneqguin.

Star sajd that Michael once told him never to tell abaut anything that they did, even if a
cun was held to his head. Star sald Frank Tyson threatened him by say%ng he would
have all of the famlly killed If Star told anyone what they did with Michael Jackson.
When asked, Star said he was scared of Frank

tar told us he has-seen & change in Gavin sinze the last vislt to Neverland. He said

Gzvin gais angry more often and at times is quicter than before.

It was detarmined after our intervisw with Star on July 7, 2003 that there were foliow-up
questjons that neaded to be askez: On Wednesdzy, August 13th, at about 1832
hours, your Affiant and Datective Sgt. Robel conducted a follow-up interview &t a Los
Anceles hotel near *he victims' rasidence. The interview began by asking Star if there
was anything that he had shared with Gavin, or Gevin with him, after our Initial

interview. Star sald nc.

Star was asked where he stayed during the very first stay at Neverland Ranch. Siar
saic, “The guest units." Star was asked about Davellin's statement that on the very
flrst visit, they stayed in Michas!'s bedroom. Star replied, “That was on the second
night." He was unsura how many days they had stayed on the Ranch on tha first v(st.
He belleves It was on the second dey of the first visit that they slayed in Michael's
bedroom. Michae! and Frank also stayed in the bedraom. Star described Frank as
Frank Tyson, Heis a Z}year-old Italian with black eurly hair.

Whnen asked during the CPS Interview why he did not discloss anything about what
was golng on with Michasl's paaple and Michzel himself, Star replied-lhat Michael had
scared them by Uinreaten’ng them that ha was going to klll them. He then clarified that
It was not Michael that actually mads the threat, but “Michael's pecple.” He was askad
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if he was perécnaliy threatsned or if he heard a'threat, and he sald yes. Frank told
hirn that if Star dldn't protect Michael, somothing bad would happsn to the family. The
threat was made at the snack arsa of the theater at Nevertand., He was ths only onz
tswre atthatmoment.  Frank mads another threat &8 couple days befors the CPS
meeting. Star was asked if Frank knew that they would be mesting with the ladies from
Child Welfare Services, and he sald yes. When Star was asked wh)? he thought Frank
had made that threat, he sald, “Because he alraady knew what Michael did to us.” [f
they had told the truth, Michael would have gone to Jail. When asked Iif hie was
threatened by anyone else, he sald no.

Star seid that he was nat actually asked any questions by the CPS werkers. Their
questions wsre mainly directed at Mrs. Arvize gnd Gavin. He is sure hs did not say
anything bad abeout Michasl, because he was scared.

Star was asked If he remembered the *escape’ from Neverland Ranch. Hs said yes.
it was Iate at night end Dejter and Rerald were there, They were threztening his
mether. His mother then asked a person by the name of Jesus if thera was any
chznce he could take them homs, because they were afraid. Jesus got a car, and

around midnight they lef.

Star was asked if Deiter or Ronald ever made any threats to him and he said no, but
Delter would have chats with them about what and what not to say. By this he maant
they were tald what to say to the camera for the rebuttal show. He was asked if they
ware told what to say to CPS, and he sald he bslieves a0, but is not really sure

secause it was so lcng ago.

Star was asked tc describe to us the guest gquarters at Neverland Ranch. He said
there were four guest units, Twao faced the house and two faced the lake. Each of the
guest units has a single room with an attached bathroom. Each guest unit was
furnished dgifrerently.
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Star was reminded cf the previous interview, where he mantioned the word “Jacking of”
tc deseribe what Michas! was doing tc himself. He was asked what he meant by
"Jacking off." He sald, "He was masturbating."” When asked for his definition of
masturbating, he roplled, "VWhere you stroke your penis.” He was asked if he saw
Michael doing that and he said yes. He dascribed Michael's leff hand touching Gavin
2nd Michazel's right hand stroking Mlchael's penis. He said Michael's leﬁ hand was

inside the front of Gavin's boxer shorts.

tar was asked if thare was =nything he has forgotten to share with us or that we had
not asked about.  He bellevss there was something alse, but he ecould net remember,
He was asked if he was truthful with everything he hés told us and he said yes. He
was asked i they had met any other children visliing Neverland that ke thinks this may
have happened to. He said they had met twe children, Mare Nicole and Alde. He
believes they ara Frank's sister and brather, Alde Is 11 years old and Marie Nlcale is
olther 14 or 15,

On Monday, July 7. 2003, &t about 1500 hours, your Afliant and Dstective Sgt. Steve
Robel interviewad Gavin at the CALM Cottags In Sentg Barbara. Sgt. Rebel began *ho
Interview by asking Gavin some personal Information.  Gavin indicated he will be
entering 8" grade and currently has average gredss. He likes football and basebeall,
but [s preciudsc from playing becausa of doctor's orde'rs. | moted that during the
rapporl-building and developmental assessment portion of the interview, Gavin
appeared to have age-cansistent knewledge and behavior. | also noted that Gavin
spoke in low tonss and appeared ta be & [ittle shy or reserved. Gavin was asked if he
knew the differcnce betwssn right and wrong. He Indicated that he did. He was asked
to glve an example of what is wrong. He said, “stay up too late™ and “fighting.” He
alse sald it is wrong to "bremk something” anc kill peogle.” When asked, Gavin sald

"help people” and *call 3-1-1" are examples of something right to do.  He has leamed
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dgnt end wrong by figuring it out himsslf and alse was taught the difference by his

parents.

Gavin told us that he met Michas! Jackson in the year 2000. He was in tha hospital
with cancer when Michae! placed & telephone call 1o him.  He was not sure if' Michael's
contact with him was made through the “Make a Wish Foundatlon” or other contacts.
Mizhae! called him regularly and they talked about video games, famous people, and
ths Simpson’s. Michael called him about thres times 2 week and also called him at
home when he left the hospltal.  Shortly after Michael began calling, he invited him and
his famlly to Naveriand Ranch. .

Gavin racalled that Michael Jackson sant a iimousine to pick up the femily. 1t took
them to Neverland Ranch for their first visit. His mother and father, his sister Davellin,
his brothar Star and he all went 1o Neverland Ranch and met Michas! in person far the

first tims. The first visit to Neverland Ranch was for ane night.

Gavin said he was not surs if |t was the first or second visit to Neverland that Michael
asked him to stay in Michaol's bedraom. He said at first Michae| wanted only him to
stay In the bedreom, bu* he Insisted to Michaal that Star be allowad to stay as well.
Michael told him to ask his parants during dinner if he and Star could stay In the

badroom.

Gavin said it was curing this time that Michasl gave him a laptop computer as a gift.
He describad the computsr as a black-colored *Apple” computer. Later, while in
Vichael's bedroom, Frank, whe Is a friend of Michael's, connscted the laptop to the
intemet Michael, Frank, Star and he then began looking at “pom® on the computer.
They saw “naked girls,” He added that Michael told him not to tell his parents about
what they were dojng, Gavin sald that night he end Star slept in Michael's bed while
Frank and Michael slept on the floor. '
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Gavin tald us he vislted Neverland Ranch about flve to ten times. He recalled balng at
Neverland with only his father, Mrs. Arvizo, and possibly Star on one occaslon. During
some of his visits to Neverland Ranch, Michael was not thersa. '

Gavin rememberad once vialting with Michael Jackscn at the Hiltan in Unfversal City.
His father teok him to Universal Clty to mest Michasl. 'His father drove ths “Bronco®
truck that Michael had given him as a gift. The vlsit was only for the day. When
asked what th=y dig, Gavin sald he watched a movie with Michael and his children
while lylng In bed. He sald they talked, hung out and wrestled around.

Gavin told us thet the Bronco and laptop computsr given to him by Michae! were later
taken back.

Gavin recalled on= visit ta Neveriand Ranch where cnly his sistar, Star and h= were
there. On the first day cf that visit, Michac! wanted him to make a film. Michee] told
him he would put him in the movies and 1hat this was Gavin's audition. Michaol! told
him t© say on the film how Michasl had helpad him. His sister and Ster watchad as he
was filmed. Mich2aesl was there during the first day, but then left. Aﬁar. Michae! left,
they stayed In the gusst units for a couple of days.

Gavin told us thet the naxt time he sew Michaal Jackson was in February of this year
(2003). Michael callsd him and wanted him to fly to Florlda for a naws conference.
Gavin, his mother, slster and Star flew to Flarida on Chris Tucker's private plane to

mest with Michael. When they amived in Florida, there was no press conferencs.

Gavin said that during the stay In Miaml, Michae| Jackson gave him wine., Michael told
him that ke hed something to relax him. Michasl emptied a Diet Coke ean and filled it
with wine. Michael told Gavin it was wine and to “just drink I.” Hs orank the wins znd
that It gave him a headache.
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Gavin said Michac! alsa gave him cans filled with wine on the flight from Mlami and
gave him a watch. Michazl told him the watch was worth $75,000 and not to say
snything about the aleohal.

‘After Miaml, they retumed tc Neverland where Michasl gave him wine, “Skyy” vodka

and Bacard| every day. Michael told him net to teli anycne and that it wes "thelir littie

secrat” Michael Jacksen alse gava alcoho! lo Marle Nicole (Frank’'s sister ar ccusin).

When Sgt. Robel asked Gawvin if Michae! Jackson had ever touched him
inapprepriately, | observed Gavirn's demeanor to change, Gavin sighed, became qulet,
lowerad his haad and took some time to answer. Gavin was reassured that he was
dolng the right thing. Gavln said the fallowing incident took place during the last days
of the vislt ta Neverland Ranch diractly aftar returning from Mizml.

Michasl had him drink alcehol and he falt *kindz drunk.” Michael toid him thst boys
have to muasturbate or they go crezy. Michasl told him a story of a boy who had sex
with a dog. Michasel told him that he wanted tc show Gavin how to masturbata. He
tola Miehael *no,” bul Michael sald “I'lf do It for you" and “I'll show you." Michael then
grabbed him in his private area. Gavln szld that both he and Michael were wearing
esjamas and lying on Michae!'s bad. Michasl! placad his hand down the front of
Gavin's pejamas and started masturbating him. Gavin sajd he teld Michael he dign't
vant to do it, but Michael kept masturbating him.  Michae! told him "it's okay® and “it's
ratural.” Michael did not stop masturbating him for a long time. Gavln added that
Mizhzel asked him “If you masturbate, doss vyhlte stuff'come out?” Gavin could not

recall if he ejaculated.

Gevin told us that Michael masturbatod him every night that Star wasn't sleeping in

Mich.aal‘s bedroom. When asked, he said this occurred joss than flve times. He was
not made to masturbate Michael and never saw Michael's penis during these incidents.
He did say that Michael once made him touch Michasl's “private part’ over the clathes.

- 56 -



T I

vl

Gevin said on another occaslon Michae!l showed him a black sultcase contalning
magazines and comlcs of naked women, The magazinses included Hustler end
Playbay. Once he also saw Michael pretend to have sex with a child female
mannequin. Michaas! was fully dressed and had the mannequin on his bed. He

described Michael “humping” the mannequin as If he was having sex with it

Gevin ¢id not disclose any other inapprapriate touching by Michael. He did say that
Michasl hugged him a lot and would klss him on the head a lot.  Gavin sald that all of
the Inappropriats tcuéhing happened at Neverland after the trip to Miam| when he slept
in Michae!'s bsd almost every night.

Gavin said durlng the stay at Neverland after Mlami, Frank was mad at Gavin's mother.
Frank called his mother a "bitch,” becauss she wanted to leave Naverland Ranch.
While 2t Neveriand, Frank éléo threatens=d to have Mrs. Arvizo kllled it Gavin ever sald
anything about thae alcohicl. Gavin told us he was scared that they would be killed.
When asked, Gavin sald Michael never threatened him.

On Wednesday, August 13, 2003, at about 1530 hours, Detective Sgt. Robel and |
conducted a follew-up Interview of Gavin. The Interview tock placa in a Los Angeles

hotel near Gavin's residence.

The interview began by Sgt Robel asking Gavin If, whils he was at Neverland Ranen,
Michae! Jackson evasr said he wanted to be alono with Gavin. Gavin said “Yes."
Michzel would oftsn tell him that he wanted to have a "meeting” with him. Hs and
Michzei talked about what Gavin wanted to be when he grew up. He told Michael he
wanted to ba a comedlan and actor. Michael told him that he could help him. Gavin
added that they just talked about "regular stuff.” Gavin was asked if during their phone
canversations Michael had-ever said he wanted Gavin to go to Neverland Ranch alane.
Gavin answered, “Yes,” Also, Michasl at first wanted only him to go to Miaml. The
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cuestlon was clarifiad by asking Gavin if during any of the many phone calls that he
raceived from Michael, Michzel ever invited him to Neverland Ranch by himself, Gavin
sald Michas| would tell him, “I want you to coms= tc my ranch.” He did not know If
Michzel was requesting that he come alone and he would always ask Michas! if he
could bring hlis family, '

Gavin was askad why he met with Michaa| Jacksen at the hats! at Universal City. He
explained he was talking with Michael on the phone when Michael tald him he was at
the Hilton Hotsl In Universal City. The conversation with Michael was about visiting.
Gavin described his visit with Micheel at the Universal City Hilton as watching
taievision for about two hours, After about twe.hours, Michasl feft to go to a studio,

During the visit, Gavin's father was In an adjacent room,

Gavin was asked what color was the wine glvan him by Michzel in Miam! and if anyone
alse was glven wine. He said it was whiia wine and Michae| peoured it into a can.
Michael gave him the wine while both of them ware in Michasl's bedroom. Michaal
poured it Into 2 Ccke can and gave itto him to drink.  He and Michael then joined his
family In the (lving reom and he continued 4o drink the wine from the can, which was
unknown to anyone else. No one else was given slechol at thattime., When askad
how much he drank, he seid only one can-full. When asked how much he drank cn
the plane flight back from Miami, he sald a whole can of wine. Michae! would tell him,
“Keep on drinking, take another sip.*

Gavin was askad to describe or clarify how he felt when he described himself n the
pricr interview as feeling “kinda drunk” while in Michael's bedroom. Gavin said he felt
like someone had spun him around & lot and when hz sat dewn the roem continued
soinning. He alse felk this way In the wine callar arcade and just about evsry time
Michael gave him aleohol. He was asked If he felt this spinning sensation just when he
and Michae| wera alone together, and he said “Yes’.
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Gavin was asked to clarify why Michael Jackson gave him a watch and Jacket He
explained that Michael gave him the watch and teld him it was so that he wauld not *all
about the alcohol at the hotel,  Hs described the watch as belng zll gold with a gold
wristband with diamonds on the facs of the watch with blus stenes [nstead of numbers.
The watch brand was "Rado.” Michael gave him the jacket whils they were Ir Miaml
and it was not glven to him far any particular raason. Your Afilant now has both thé
watch and the Jacket,

Gavin was asked why Michael Jackson gave him a Broneo, He sxplalned thet he was
telling Michael that their car was not that good and Michae!l gave them the Bronco so
thet Gavin could be taken to his doctor’s appaintments. This happened in 2000.
Gavin was asked why the Bronco and the laptop ware taken back. He said he did not
know and added that the laptop hed a bstlery problem, and that his mother contacted
Evle (Michael's assistant) and told her about the problem. His mother mailed the

* lapisp to Evie, and they nevsr received it back. e sald baslcally the same thing

happened with the Bronco. Somathing was wrong and they promised to fix it and it

was neverl retumed.

Gavin was asked to clarify how leng they were at Neverland Raneh directly aftsr they
returned from Mlaml. He sald hé was not sure, becausa they were not allowed ta keep
track of dates and time, but he belleves |t was weeks. Gavln wes asked if he knew the
reason why th.ey were not allowsd to leave Neverland Ranch, He replied, “l don't
know, anly that they didn't want us to leave,” When asked how he knew that they did
not want them to leave Neverland Ranch he szid, “Every time wa tried to leave, thay
weuld stop us,* Vwhen asked how thsy would stop them he sald, “The security weas tcid
to stop us if we went to the.gats.' When asked who axactly told them they could not
[eave he said, “Frank,” a2nd that Frank did not give a reason, Gavin rzcalled one
incident where thay coniacted a manager by the name of Jesus (Ietsr identified as
Jesus Salas), and they asked to leave. He descriced the family packing their bags Iate

=t night and leaving in a car with Jesus.
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Gavin was asked If whila at Neveriand, he had aver bmen threate}wed. He sald only his
mother was throatened. When asked If he heard the threats he said Frank told him, “I
could have y.oyr mother kilisd.” The threat toek place in the main house at Neverland
Ranch, and believes his sister and S:ar were prasent at the time the thrast was made.
When askad why he thought the threat was mede, Gavin sald bacause ‘m); mom
alwa}s wanted to leava” and “she was always teliing him that she did not want to stay
thare anymore, she wantad to go home.” Gevin was asked how he felt about the
threats towards his mother. He sald he was scared, and he believed the threats to be

credible because Michae| Jackson is a billionaire,

Gev|n was asked about the Child Protective Services (CPS) Intarview and whe was
present. He sald there wers three Iadles, his mother, and a security guard. Gavin
was asked why he did not disclose anything to the CPS people, He said by then they
wers really afraid of Frank and Michael. Ha axplsinad that Michael would tell Frank,
and Frank would tell them things as if it was caming from Frank in order‘ tc maks
Michael lock good. When asked if ha wes afrald of Frank, he sald, “yes." Hs was not
directly threatenaa not to say anything, but they were afraid and he obsarved the
security guard takes his motner into the bedroom prier ta the interview, When asked
what he was afrald of, Gavin sald ha was afrald they might kill his mother.

Gavin was asked if ha knew what the rclaticnship was belween Frank and Michas!.

He said they tald them they were coausins or something. He described Frank as belng
Italian. Frank was llght-skinned with curly hair, about §' 8, with a2 skinnay bulld. Frank
is 20-somsthing and thet Michaal has known Frank since Frank was e baby. Jackson
told him Frank was born in New Jersey.

Gavin was asked whare at Naverland Ranch he was given drinks by Michae! Jackson.
Me szjd Michael gave him drinks In Michael's badroom and also in the areade. Hs
cescribed a wine cellar located below the arcade. When asked what type of drinks he
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was glven by Michael, he sald white wine, red wine, vodks and Jim Beam. Gavin was
asksed te describa tho arcade. He sald the arcade was In a separate bujlding located
behind the main house. It |s a two-story building that contains viden gamss on bath
the first and second levels. Gavin described ths wine csllar to be below the first level
of the arcade. To accesa the wine celler, you have to go down a flight of stalrs that
leads to a door. Past the docr Is a emall room, which contalns a couch, a vase, and
another door that leads to a room that contains'wine bottles. Gavin sald that
sometimes it would be just he and Michael in ths wine callar. At other times Star wouid
be there and sometimes his sister would be there. Somstimes Michael would also give
wine to Marie Nicale and Aldo (unknown last nams). Gavin added that Alde would not
always drink because he did not like it.  They would somstimes drink straight from the
bottle and sometimss from glasses. The wine was sometimas rad and sometimes
whito. When asked how much he drank while in the wine cellar, he saic somatimes

one to three glasses.

Gavin was asked about the sleeping arrangements while at Neverland Ranch ana who
slept in Michael's bed. He said, “Me, and somstimes my brother.” He was unsure, but
sald Star slept in Michasl's bed possibly seven times. When asked if Michael was In
the bed alse, he sald, "ves. Gavinadded that 5cmctimes Star, Aldo and Michael
would all be Inthe bed. Sometimes it would be he and Michasl, and sometimes it
would be he, Aldoe and Michacl.

Gavin was reminded that it was very impartant that he be honest and to give as much
datail as he possibly could. He was then asked about his inltlal Interview’s deseriotion
cf Michael speaking ;:bout masturbation. He was asked what he thinks masturbation
means, Gavin sad thet his grendma had explained to him that grown men must
mesturbate, because if they don't, they may go aut and rape a woman. Gavin weas
asked to describe what masturbation Is. He sald it is when a grown man touches
himself In his private area. When asked what he meant by private area, he said,
“oenis." When asked what elss happsns, Gavin sald, "ejaculation.”
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Gavin was asked if Michael Jackson did that tc him. He said, "Yes.” He was drinking
at the time Michael did that to him. He was asked how much he had drank. Gavin sald
that he had a couple of gulps from a wine bottle and falt lightheaded. Gavin was
asked how iong Michasi Jackson masturbated him. He sald until he ejaculated.

Gavin clarified that Michas| masturbated Gavin with his hand. When asked where he
eJaculated he said, “Inside my pants.” He added that his pants were up and that the
incident occured on Michgel's bed. Gavin was asked again If the masturbation was
for 5 or 10 minutss, and he said ho did not know. ‘ '

Gavin was askecd te clanfy if anything was gald by Micﬁael prior to masturbating him.

.He= saic Mjchael haa teld him that hs wanted tc show him how to masturbste. He does

not belleve Michael said anything curing the actual act of masturbation. He sald
eleculation Is "Wnen sperm carmes out of the penis.” He was askad if Michasl! said
anything after the act of masturbation and he caid that Michas| asked him if It felt goad.
Gavfn did not reply to Michael's question. He was asked if Michae! had done anything
to himsslf, and he said that he dld net think so.  When asked if he was made toc do |
anything ta Michael, he said, “l don’t know. [ don'tthink he did." Gavin beljeves
Michael asked him something about touching Michael, but he toid Michael he didn't

want to,

When asked [f Michael did anything sise 1o him, Gavin replled, *No." Gavin said these
incldents occurred toward the end of their last visitto Nevarland before they stopped
going to Neverland. When asked haw many times Michael had done this to him, he

replied, “Every time my brother waan't there, for a total of five times.” When asked If he

. ejaculated svery timo, ha =said, “Yeah, | think sc." Gavin was asked if Michaal ever

kissed him, rubbed him, or did anything elss, He said Michas! would rub hls back and
also kiss him en his head a lot.  When Gavin was remindsd that he told us that
Michael had made hirn_ touch Michael on the outside of Michael's pants, he said he
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could net remember thet, Gavin was asked if Michael had been drinking durlag the
times that Michasl masturbated him and he ingicated yas. =

He salg Michas! would teil him to put his underwear he was wearing durirg tha
masturbation inta Michael's hamper befara showering. This happened after each time
Mlchee| maswrbated him. He said this happened about seven times. The underwear
was not given back to him. Michael bought him new ones. Gavln deserlbed his

underwnar gs white "Hanes® brand briefs, size small.

Gavin described the suitcase containing magazines he mentloned during the first
interview, [t was hard plastic, about the siza of a normal briefease, and with locks
popplnzs up on each sids, much like & briefcuse. It was (acated on the first lavel of
Michael's bedroom, down s hallway, past a door in a small room that containad 2 small

couch.

Gavin was asked to dascribe the mannequin Michas! *humped.” He believes it was a
black girl wearing overalis, but indicated that Mizha=! has sevaral manneqguins of both

boys and giris, and the mannsquin may heve been wearing a dress.

Gavin was asked who connected the computer to the Intarnet and who searched for
pom. He said Itwas Frank. Ha could not remember the websile. Gavin reczlled the
images of the pernographi= website tc be pictures of naked teenages femzles. The
glrls were on beds, exposing their private areas. None of the pictures wers of males.

Michael was the sne who directed Frank to go to spacific sites.

Gavin was asked why he thought Michael wanted him %o da the fliming for the show.
He said Michae| was probably going to use the film to make himself ook goed. He
thought the film was going to be kept by Michael for himself. Michaal told him that this
film was golng to be sort of his audition, and that Michael was going ta put him in
movies. Michae| {cld him what to say on the film. This all occurred on the occasion
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when a pan of the “Llving with Michae! Jacksan” video was belng filmed at the
Neverland Ranch. '

Gavin was told thet it is very important In this investigation and he tell us everything
and not to hold back any infarmation. He was told it is [mportant that he be honest,
and not to be embarrassed. Gavir. said there was nothing else. This concludad tha

intsrview.

Your Affiant has detailed in this effidavit the fact that the child victims and tholr mother
were interviewed separately and admonished not to discuss thelr interviews or this
case with each cther, It is important ta note that during the coursa of tha two interviews
detailed In this affidavit, Mrs. Arvizo was not aware that Gavin had bean molssted. She
helieved the focus of our investigation was the family's having been held against their
wishes at the Neverland Ranch upaon thelr return from Miami and their escape in Mareh.
Mrs, Arviso told your Affiant she had contacted an attorney to help get their
possessions back and tc set up contacts with law enforeement to repert what had
happened to them. She emphasized that she was not Interestad in monsy.

Your affilant is eware through a conversation with Sgt. Robel that around 5:00 p.m. cn
September 30, 2003, that Sgt. Robel, Lt Klapakis and District Attorney Tom Sn_eddcn
met with Mrs. Arvizc and her famlly in & Los Angsles hotel and Informed her that owr

canverszetians with nar children had established that Gavin had been molested. This

was the first time she was aware of the nature of her children's dlsclosures to law

gnforcament.

Your Affiant has raad and reviewed the affidavit of former Santa Barbara County
Sheriifs Detectiva Deborah Linden, outlinlng the detalls of a 1933-94 child molast
Investigation of Michas] Jackson. The victim in that investigation was a 13-yaar-old
boy. Detective Linden is now Sen Luis Obispo City Chief of Police, .
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Tha Arvizo family’s separately-elicltad accounts corroborate one another, A trained
ferensic psychologist evaluated the youngsters and deemed them credible. The mere
fact of forty-five-year-old Jackson's three-year-long interest in the adolescent Gavin is
cerroborating In Bself; It would strike a reasonable parsen as grossly abnormal. So is
the way that interest manifested itsslf: endless telephone conversations with the
yeungster; inappropriata and relatively publlc touching, kissing, licking and cuddling of
him; expensive glfts, cross-county flights, the relocation of the family from their modest
quartors in Los Angeles, his efforts to have them take up residence [n Brazil.

Importantly, Gavin Arvizo's account of the extravagant attention paid him and his family
by Michael Jackson and the man’s physical interaction with him mirrers the story

i
]

investigating officers who execuled a warrant to seareh and inspect Jacksan's parson.,

In the now-famous interview of Michael Jackson by the BBC's Martin Bashir In ‘Living
with Michael Jackscn' that alred on February §, 2003, Jackson denled that Inviting
Gavih to his bed was saxﬁally motivated: “It's not sexual,” ha insisted. “We're golng to
sleep. |tuck tham In. Wa pley; | put & little, |ke, ah, muslc on. |ts!l a story to 'em; |
road a book. If's very sweel. | putthe firoplaca on. We give ‘sm hot mllk You know,
we hava a; cooklas. It's very charming. Very swest It's what the whols world should
de.”



In contrast, none of the children's accounts, even to the CPS werkers, mentions "het
milk," “caokles,” and “reading stories.”

Requested Search Of Hamid Moslehi’'s Residence/Film Studio

It is yaur Affiant's tralning and experience that indlviduals in the film buaineqs usually
maintain copies cf the things filmed. Often the items malntained include the entire
filming process, es well as the finished product The fllm can also be converted Into
DVD ordiscs and stored, saved or viewad on a computer. Moraovsr, your Affiant
believes there is probable cause set forth In the affidavit to belleve that Hamid Moslahi
is a prafessional filmer who does somo of that work in his residerce which daubles as
his carperate headguarters. Itis reasonable 1o belleve that his corporate headquarters
would contain documsnts |n the form of |etters, invoices, bills or other such documents
bllling Miznael Jackson, Neyverland Ranch, Brad Miller, MJJ Productions, or one of the
other individuals or agents of Michae| Jackson named in this s=arch warrant for the
fliming of Mrs. Arviza's chlldren's February 20, 2003 in what your Affiant wlll call the

“Miznael Jackson Apology.”

Requested Search Of Office Of l[nvestiqator Miller

Your Afflant believas this affidavit alsc establishes probable cause to tellave that
private investigator 8radley G. Mlller was employed by or acting as an agent for
Michaal Jacksen or representatives or employess of Michas| Jackson in the prolonged
false imprisonment of Mrs, Arvizo's family and the unlawful taking of Mrs. Arvizo's
nidden Michael Jackson-Gavin corraspondance from her stored contents. The affidavit
reflects that the storage unit was in Brad Mlller's name and billed to his business
address. He was also present at the Hamid Moslehi filming of the Mrs. Arvizo family’s
ferced "Michael Jacksan Apology” film. Based on Jay Jackson's conversation with

George, the cwner of Ding's, regarding customer sccass to the storage unit, t s
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reasenable to conclude that any entry Into the storage unit, any s=arch ther=of, or the
taking of the notes sterad there was donse by Brad Mliler or with his permission.

Thersfare, your Affiant also believes there is reascnabla and probable cause to belisve
‘hat Brad Mlller, a= a licensed, professional investigator, may still have the notes or
some documentation in the form of the netas, or correspondence, memaranda ar ather
such writinga reflecting thsir transfer to someone else. [t is also reasonable to belleve
that a search of his business recor.ds will praduce records showlng his employment by
Michael Jackson, MJJ Productions, or one of the other Michae! Jeckson agents
responslble for the falss imprisonmant cf the Arvizo famlly. Such records would include
letters, memorandums, invalces, blllings and zancelled chacks confinning his payment
of the rental of Dino's Storage facility where the Arvizo family possessicns were kept

and the |eters ware taken,

Reguestad Search Of “Noyerlang Ranch’ )

Your affiznt believes there Is reasoneble and probable causs to belisve that at Michae!
Joe Jackson's “Neverland Ranch,” there is coroborating evidence of Jacksen's
psdephllic interests, In the form of the pornographic magazines he shared with Gavin
and Starr, childrsn’s underwsar, and brilefcass containing the magazines of naked

women shown the boya.

According to the Arvizo children's statements to Investigators, they stayed in the main
rasidencs end Mrs. Arvizo stayed in one of the gusst houses. Thay also visltad gimast
2l of the buidings and entsrtalnment attractions surrcunding the ranch's maln
residence, ineluding Eut not limited to the arcade, theatre, trma' house and "trophy’
Eullding.

Your Affiant has attached as Exhibit "1 te this affidavit an aerial photograph cf
Neverland Ranch, depicting ths various bulldings and attractiens which have been
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idontiﬁéd by name. The accuracy of these dasignations was established from the
follewing sourzas:

1} On September 16, 2003, the Arvizo family was shown Exhibit “1*. They identified
the main residance, guest quarters, ercade, theatre, tree house, traln station, zoe,
camlval and recreational area;

2) In Octaber, 2003, District Attormey Tom Sneddon provided investigaters with
photographs taken during the 1983-84 investigatien of the main residence, both
extericr and interiors and most of the outbulldings depicted on Exhiblt “1.” Mr. Sneddon
also related that he was personally present du.ring the consensual phote.and video
documentary of the premisss arranged by Michael Jackson's then-attorneys and
viewed the main resldance, arsade and thestre, as well as surrounding areas;

3) From a review of a video tape taken on the same consensual search referenced
above; and

4) from conversstlens whh other sheriff's personnel familiar with the ranch and its
buildings.

As notad an Exhibit "1" and corfirmed by the saurces noted above, both the arcada and
theatre are cutbuildings, unconnected to the maln residence. The arcade Is a two-story
wood-trimmed bullding immediately adjacent tc the tennis courts. The sorles of gusst
gQuarters are near, But not attached to, the main residence.

Frem some of these same sources, your Affiant determined that the rench has a
security headquarters bullding near the main residencs, and is connected to the main
residence by a stone archway. 1t s beiiavad that the security headquarters contains
survelilanca monltering systems. (A photograph of a securlty building is attached as
Exhiblt #2, ) The phctograph has “HQ" in black on frent with an arrow pointing 1o the
builalng. Deslgnztion “Exhlibit 2" Is on the back of the photo.

Also fram revlewing the 1553-34 photographs and talking to District Attarney Sneddon,
your Affiart delermined that at ths time of these photos the downstairs area of Michael
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Jackzon's bedroom also contained his bed. In all cther respects, it s conslstent with
their description. The photos da confirm the existenca of the staircase lsading tc a

sacond floor aree capable of accommedating the bed as described by the chlldren.

As setforth in thls affidavit, your afflant has parsonally met with the Arvizo family,
imcluding each of the children on multiple occasions, Your afflant has arranged to have
all indlvicuals searching the premlses authorized by this searchwarrarit 1o have rgcant
photographs of the children for usa In connectlon with the exlstence of the search

warrant,

Your affiant also reguests authorization to video and photo document each of the

premlses to be searched. Tha affidavit sats forth specific Information detalling tha
|ozation of events at Neverland Ranch and Mcslehl's residerce. Photo and video
docurtientation will be nacessary to further refine, preserve and authenticate the

loeation er conditlen of the premises for further investigetion and trial purposes.

Ysur 2ffiant belleves there is reasonzdle and probable cause to belleve that at

Naverland Ranch, Hamid Maos|ehi's business headquarters located In his residence at

R - < =t Privats Investigator Bradiey

G. Miller's coffice located at 211 South Beverly Drivs, Sujte 108, Beverly Hills,
Celifamia, there ere nates, personnel records, telephone recards, lists of names and
talephane records, phone message pads, appeintment books, rolodexes, business
cerds, telecopies or facsimlle material, contracts, agresments, bills, involzes, racsipts,
photographs, calendars, dlaries, cash recaipts journals, cash disburssment journals,
payrolljoumals, ledgers, reports, writings, day planners, correspondance, and
cancelled checka related to the investigation of the false Imprisonment of Janet Arvizo

and her family and the molestation of Gevin Arvizo.

It is rsasonable to infer that eomo of thess records may be stored either in a computer

or on some type of computer storags device such as floppy disks, zip drives, remavable
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tape cariridges, or CD-ROMSs. | know that many people use camputers to conduct thelr
business, and that uniike drl:lgs or stolen property, recerds are typlcally kept an the

premises for years after they woere created.

Your Affiant discussed the practicality and risks assoclated with an on-premisss search
of computer racords and systems with Det. McCammcon, who |s assigned to the
Sheriff's High Tech Crimes Unit Det. McCammon sxplalned to me that based upon his
training and experience, computer systems commonly corsist of computer hardware,
software, and data, Some cdrnputar systems may Include multipls computers
connected togsther, including werkstations and servers, Det. McCammon believss that
some of the Information sought to be searched/selzed may be contalned on computers,
separate compuler medla, parsonal dighal agaistants (e.g., Palm Pilot) and/or digital
cameras.

Searching the subject's computer, s=parate computer media, persanal digital
assistants, and/or digital cameras to the degras necessary to discover al! stered
infermation encompassed by the warrant requestsd in this case would be impractical,
risky and difficult. A ssarch perfofmed at the premlses could risk destruction of
evidence. Persons concerned about detection are able to "rlg” their compulers In such
a way that an otherwiss innocuous instruction acts as a signal for the computer to
crase data. Det, McCammon or other investigators may not be able to perform even a
cursory search without spending a great deal of time at the scene ensuring that the
camputer has not been "rigged.” Those person may elso employ computer security

programs which can only ba bypassed, if they can bs eircumvanted at all, by specialists

using e sophisticated |aboratory. It would also be difficult to perform a thorough search
cf the subject's computer at the scens because Det. McCammeon or other investigators
may not be familiar with the operating syatem Used on that computer. Computers are
capable of storing large amounts of data; & thorough seaerch of a single computer may

take days or weeks. |t would be Impractical to perform such a search at the premises.
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(twould also be difficult to search all laoss computer media at the scene. The subjact
may maintaln too many disks to allow a thorough search within 8 reasonable tims.
Some removable stcrage media may contaln the aquivalant of tens of thousands of
pzges of information. An investigator cannot exclude even those floppy disks labeled
as cammerelal software, becauss it is easy faranyone to copy new informatich onto
those medla. It is imposslible to know how many floppy disks ars at the premises until |
arrlve. In addition, in order to aveaid using the subjsct's computer (which may te
rigged) to examine the separate computer madia, Det. McCammon would have to bring
another computer onte the premises, [tis impossible to predict which epplication
programs (as well as othsr programs, such as drivers0 out cf the hundreds availabis
have besn used by the subjsct to ¢reate files stored on the computsr media.
Tnerefore, It is impcss'ible to ensure that any computer brought onto the premises could

b= ussd to examine tho media.

Thus, | requast permission to remove all computers and computer media for further

examinaticn.

As discussed abovs, | am requesting permlasion to search and selze computer
systems, computer networks, computer hardware, parsanal digital assistants, diglal
camares, softwars, and data |ocated at the premlises. | Intend to search and seize
computer equipment, which could be consldsrad to be computer perlpherals, including
but not limlted to monitors, keyboards, Input devices (such as mice and trackballs),
printers, tape drives, optlcal/CD-ROM drives, and modems (used to cammunicate with
other computers), found together or soparately from one ancthar.

| ne2d 1o seize monitars, keybeards, input devices, and printers because they ars
Integral parts of computer systems and are usad to completely perform the functions of
those computer syslems, including the display of data (potential evidence) eontzained
within thoss systems. In order ta ensure accurate retrioval of the evidenes contajned
within the computer, | ne2d ta be sbie to seize and analyze the computar In its current

configuration. | need to selze modems beceuss they may contain evidence (in the form
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of stored pheone numbers) of other computers with whom the user(s) of computers

found at the premlses communicated.

| alsa request permission to sefze any documentation or other material deseribing the
cperation af any computer, softwars, andf/er computer peripherals found at the
premisss, Ineluding Instructions on hbw to access the datg, flles, or other materials
gtered within same, including but not limited to computer manuals, printouts,
passwords, flle name lists, "neadme” and/or "help files.” That information may he
necessary to enabls Det. McCammon or other investigators to operate computers ard
sofhfare searched and/or selzed |n accordancs with the warrant requested by this
affidavit. That documentstion is also relevant Insofar as it may contain infermatien
identifying the owner andfor user of that computer, and provide avidence that the owner
of the computer knew how to operate the computer.

Your Afflant is aware that computer and computer-related items subject to selzure
pursuant to the requesta'd warrants may cantain privileged information. Therefors, after
censulting with District Altormey Tom Sneddon, the following plan-was devsleped {o
ensure that no such computsrized Information wili be accessed without an opportunity
far the individuals whose computers are seized, or their designees, to meet with
investigators and Identify which information they may claim is legally privileged. The
infarmation so identifisd will then be downloaded, sealed and dalivered to the Santa
Barbara Superior Court for judicial determination whether the information gualifies as
legally privilaged. Ir the event il js determlned that downleading could or would reves)
the content or nature of the contents a special master will be sought.

~ Within 48 hours of the seizure of any computer or computer-related items, your Affiant

or his dasignes will notify the owners tharsof that thay have 10 days within which to
identify any computer information for which thay assert a privilegs.
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Your affiant request that the affidavit be sealed and nat disclosad to the public for 45
days. There are numercus individuals and events that require further investigation.
Your affiant belleves the Information or items obtained pursuant to this search wamant
may also require follow-up Investigation. Immedlets disclosure of the information in the
affidavit would |ecpardize the Santa Barbara Sheriff's Department’s further

Investigation of this offense.

Most of the pre-search warrant investigative Individuals identified or events set forth in
this affidavit were not followsad up on before the warrant for fear of jeopardizing the
warrant and with the knowledge that they would substantially have Increased the
likollhood that the evidence or Informaticn would have been destroyed. For this
reason, investigaters are requesting an opportun’fy ta complete those tasks not
reazonably possible prior te the axecution of this warrant. Hencs, the requsst for 45

days sealing.

Your Afflant commenced the actual physical mechanics of preparing this affidavit and
attached searchwarrant at ___ a.m./p.m. of November ____, 2003; and your Afflant
aftixed his signature under cath to this affidavit bsfore the undsrsigned magistrate at
the time and date attestad by seid mzglstrate; and elapsed time reflscted herain has
Eeen diligently utilized by your afflant in the mechanics of physizally prepr;.lrlng these
documents, locating and consulting with District Attorney Thomas Sneddon in reference
ta the aforementioned preparatien; lacating the appropriate maglatrate; and
transporting these documents to the maglstrate for his official action in connection
therawith.

Your Affiant has reascnable causa to belisve that grounds for the issuance of 2 search

werrant exist, as set forth in Section 1524 of the Penal Code, besed upon the
zforementicned information, facts and circumstances.
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WHEREFORE, your affiant prays that a search warrant be issued for seizure of said

property ic be disposed of according to law.

Signature of Afflant

Detactlve

Pasitian of Affiant

Sworn to bafore me and subseribed in my presance

at

am./p.m. on Novermber ___,2003.
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Memorandum

Date: . November 10, 2003
To: Sgt Steve Robel and Paul Zelis
From: Thomas W. Snzdden, Jr., District Attorncy Z

Subject: Michael Jackson Investigation

= " ———— ——

On-Sam::da.;y-Nmu::abu 8, 2003, at-approcamately, 1000 bours, I arrived in Beverly Hills for the -

purpose of asccteining a dcsmptmn of the premises located at Z11 South Bevegly. Drive,

Beverly Hills, CaJuomm, which is the purported office of Brad G. Miller. I turned right off of

Wilshire Boulevard cnto Beverly, traveled south for a block and a half, agd on the dght-hand

side of the street I saw a two-story brick-trimmed building with the numbers 211 direetly-over

large wood=n double doors. Iparked my car and went ingide of the building and found the roster
" of accupants posted in a glass-snclosed container. In reviewing the occupaats, I found the narae

of Brad Miller, with the mmmber 205 directly to the night of his name. ] photographed the roster.

Slightly to my rear and leff wes 2 staircass. 1 weat up the steirs to the top and tureed:left and -

proceeded to the end of the hallway. On the last door on the left-hand sidc of the hallway, was a
doubla door with the number 205 next to it The door contained about a half a dozen naraes of

cither attorneys or busmess management firms. The Brad Millex or Brad G. Miller was not
among thase listzd on the door. ‘ :

Thereafter, T walked the cntire sccond floor location lo:::k:mc at other office spaces for cither the
namc Brad Miller or Brad G. Miller en the door, I found none: Same of the other doors had
rames-of busincsses op them while othérs were simply blank with the room number next to it. I
.did this twice to ensure that I was not overloeképg anything. I then procesded down Beverly
until I was able to turn around and come back on Beverly heading towards Wilshire Boulevard. I
stopped immediately across the street from the building and took a scrics of photographs of the
building. Ither found a nearhy phonc booth with & Beverly Hills Yellow Paged. In the Yellow
Prges I found the name of Brad Miller. I cannotrecall whether there was a “G™ in th= name or

nct. Ido mot belicve there was any address attached to the namc, but therc was a telephone
nurgber oMY -

1 tben proceeded o the pre-amanged meeting place at the rear of the Federal Building an
Wilshire Boulevard to meet with Jaact Arviso. The purpose of the meeting was to secure her
slgnenye to some applications for victims compensadios, to pick up several items of evidence
that she wanted turned over to investigators relevant to the investigation of Michael Tackson and
to shew ber several photographs. Thic first thing I did was have Ms. Arviso sign the applications.

The second thmg 1 did was to show her a series of Department of Motor Vchn:]cs photographs of

-l



printowss that had beag cexlier obtained by.investigstors and provided to me. In order to ensure
that Ms. Arviso did not sze the pcrsonnl identification information or that it was a Department of
Motor Vchicles record, I cut ont two pieces of paper which I placed over that information and
. thus the only thing shown to the Witness was the photograph itself The first photograph shown
to Ms, Arviso was that of Brad Miller. Upon seeing the photogruph, she immedintely said, “That
is Brad Miller.” The second photograph was of Evelyn Joanune Tavasci. Ms. Arviso indicated
she was not familiar with the person d:pxctcd 1n that photograph. The third photograph shown to
Ms. Arviso was thet of Jesus Salazar Salas. I shawed her the photagraph, she immediately said,
“That is Jesus, head of security at Neoverland.” The last photograph was that of Hamid Moslehi.
" Again, when shown the photograph she itamediately stated that that is “Hamid.” Accompanying
this memorandum Wil be the Department of Motor Vehicles image records that were used to
- show Ms, Arviso, as well as the sh:crs used to cover up.the mfarmahon.

Lastly, I received from Ms. Arviso and gave her a receipt to that effect, a CID disk with the

. writing on-the front.of it, “Michael Jackson and Gavin,” and, a black jack:t,-mhich.Ld.id_not
examine. It was in 3 bag and I simply placed the disk ond the jacket in the tumk of my car.
‘Those items remained i my car untl both items were moved 1o & sccu:red location within my
office.
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IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF CALIFORNIA
FOR THE COUNTY OF SANTA BARBARA

SEARCH WARRANT
COUNTY OF SANTA BARBARA )

} ss. " Cass No.
State of Calilornia ) (For C?curt's Use Cnly)

THE FEOPLE OF THE STATE QF CALIFORNIA, to any Sherlff, Marshal, or Pollceman in the County of
Santa Sarbara: Pracf by affidavit, having been this day made to me by Sheriff's Detectlve Paul Zzlis,
that there is prebable rause for the issuance of a Search Warrant on grounds set forth i m Penal Cade
Section 1524,

YOU ARE HEREBY COMMANDED to make a search at any time of the day only, good cause having
baen shown therefore of the following deseribad praperty:

Se much cf Suits 108 as contains the offices of Bradlay G. Miller, Private
Investlgator, located in the office building loczted at 211 Sauth'Beverly Drive,
Beverly Hills, California; furthar descrlbed as a two-stary brick-trimmed
bullding with the numbers “211" directly cver large double doors affording
primary punlic access to the building.

ifrthe Caunty of Los Angeles, State of California, for the following described pro;ier:y:

Records of Investigator Miller's professional employment by Michael Jacksen
or MJJ Productions or an Individual or entity shown on the face of the
document to be associated with Michael Jackson ar MJJ Productiens: letters,
memorands, Invoices, billings and canceled ehecks evideneing his paymeant
cf the rental of a storage locker at Dine's Sterage faclllty at 12841 Saticey

Stest, North Hcflywood Cellfarnia 9160Q85; letters, paasports visas and cther
documents relating to one or mare members of the Arvizo family, and/or
reflecting his recalpt and Ister disposition of property that had been stored In
that facllity

Computer systems including, but not [imitad 1o, personal computers, laptops,
notebcoks, workstatichs, ant/or servers, Computer networks Including; but
not limited to, servers, hubs, switches, reuters, madems, and/or cabling.
Computar hardwara Including, tut notlimited to, moniters, Input devices,
printers, modems, scanners, peripherels, hard disk drives, floppy disk drives,
magnetic tape drives, cassatlte tape drives, remcvable storage media drives,
optical CO-ROM drlves, and/or cabling found tegethar or separately from cne
anather. Parsong| Digital Assistants (PDA), dacking devices, and/or cabling,
Software and data, including but not limited ta, hard disks, floppy disks,

~ iapes, removable media, eptical CD-ROM meala, and/or networked data
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starage. Documentation or.other material deserlbing the operatian of any
cemputer systems, computer netwarks, computer hardware, software, and/er
somputer peripherals found at the premises, Including Instructions on how tc
s access disks, files, or other materlal stered within same, including but not

imited to computer manuels, printouts, passwords, file name lists, “readme”
and/er "help files."

AND TO SEIZE IT IF FOUND and retain it In your custody-subjsét_to order of court as prcvidéd by law.
The Affidavit in sugport of this warrant was sworn to and subscribed befare me this
17th day of November, 2003 at _ 530 a.m

You are further authorized te photagraph and/or videotape the interlor and exterlor of the
premises te be searched and phote-decument persenal praperty observed in the course of the search.

Wherefore | find probable cause of the Issuance of this Search Warrant and do issue It

Dated this 17th day of Novamber, 2002

C.%;Jsz/zo

JUDGE OF THE SUPERIOR COURT
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PROOT OF SERVICE

I, the undersigned declare:

I am over the age of 18 years and not a party to the within action. lam employed in the pouqty
of Santa Berbara. My business address is 233 East Carrillo Street, Suite C, Sante Barbary, California,
93101.

Op Jupe 21, 2004, I served the faregoing document NOTICE OF MOTION TO SUPPRESS
PURSUANT TO PENAL CODE SECTION 1538.5 AND NON-STATUTORY GROUND (PART 1):
DECLARATION OFROBERT M. SANGER; MEMORANDUM OF POINTS AND AUTHORITIES
IN SUPPORT TFEREOF on the interested parties iu this action by depositing a true copy thereaf as
follows: :

Tom Sneddon Yed Beebe

Gerald Franklin Santa Barbera Superior Court - Cook Division
Ron Zonen 312 East Cook Strect

Gordon Auchincloss Saata Maria, CA 83454

District Atorney ' 805-346-7584

1105 Santa Barbara Street
Sacta Barbara, CA 95101
805-368-2398

—— BY U.S. MAIL - T am rcadily familiar with the Hnn’s practice for coflection of mail and
proccssing of correspondance for mailing with the United States Postal Service. Such
correspondence is deposited dally with the United States Postal Service in a scaled envelope
with postage therzon fully prepaid and deposited during the ordinary course of business.
Service made pursuant to this paragraph, upon motion of a party. shall be presumed invalid if
the postal cancellation date or postage meter date on the envelope is more thar onc day after
the date of deposit

X_ BYFACSIMILE -T coused the above-referenced documenl(s) to be transmitted via facsimile
- to the interested parties at

BYTAND - I causcd the document to be hand ddlivered to the interested partics in opcn court.

—X_ STATE - I declarc under penalty of perjury under the laws of the State of California that the
abovz is true and correct.

FEDERAL - [ declare that I am cmployed in the cffice of 8 member of the Bar of this Court
at whasc direction the service was made.

Executcd June 21, 2004, at Santa Barbara, California.

Carol Dowling b




